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G-M&M, proizvodnja in marketing d.o.o.
Brvace 11, 1290 Grosuplje

T: 01 78 66 573 | trgovina@g-mm.si 

Black+Decker Slovenija

DeWalt.si

www.g-mm.si

ODPRODAJA ZADNJIH KOSOV 
ORODJA PO SUPER CENAH 
samo v trgovini 
G-M&M v Grosuplju!

BREDENT 
IMPLANTANT

480,00 € 

Za sproščen nasmeh skrbimo že 20 let.
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vinotoč in vinoteka  BAKHUS
Seliškarjeva 2, Grosuplje                      041 736 413

  Letos so trte obrodile še posebej sladko vince.

  Če boste praznovali praznik sv. Martina doma,
  s svojimi bližnjimi in prijatelji vas ne bo strah  
  poostrenih  nadzorov na cestah.  Praznovanje bo  
  sproščeno in veselo. V vinotoču BAKHUS  lahko 
  kupite domača točena vina slovenskih vinarjev z 
  Dolenjske, Primorske in Štajerske regije.  
  Poleg točenih vin (cviček, refošk, teran, malvazija, 
  cabernet, sauvignon, vrtovčan, chardonnay, rumeni 

  muškat, renski rizling, štajersko belo) so na voljo 
  tudi buteljčna vina in penine.
 

GZS Center za  
poslovno usposabljanje
Kardeljeva ploščad 27a  
1000 Ljubljana
www.cpu.si

GZS Center za poslovno usposabljanje  
vabi na izobraževanje 

SOCIALNA OSKRBOVALKA, 
OSKRBOVALEC NA DOMU

začnemo 24. novembra 2015
Prijave zbiramo do 17. novembra 2015

Za več informacij: urska.kavcic-rihar@cpu.si,  01 58 97 652

POKLIC PRIHODNOSTI
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NAVODILA
Članki naj bodo napisani in posredovani v elektronski obliki v programu Word, izjemoma jih lahko posredujete 
v rokopisu. Zaradi velikega števila prispevkov in zaradi želje uredništva, da čim večjemu številu ljudi omogoči 
povedati svoje mnenje, bomo objavljali prispevke, dolge do največ 30 tiskanih vrstic (cca. 2500 znakov). Vsa 
besedila morajo biti podpisana s polnim imenom in priimkom. Digitalne fotografije naj ne bodo vstavljene med 
besedilo, ampak naj bodo posredovane samostojno. K fotografijam je zaželeno, da posredujete tudi besedilo 
(podnapis) in obvezno avtorja fotografije. Uredništvo si pridržuje pravico, da članke ustrezno skrajša in v pri-
meru, če v skladu s programsko zasnovo časopisa ne sodijo v nobeno od rubrik, ne objavi. V uredništvu nismo 
zavezani, da se z vsemi prispevki tudi strinjamo.

DIMENZIJE IN DODATNA NAVODILA ZA PRIPRAVO OGLASOV:  celostranski pokončni 185 x 260 mm, 
1/2 ležeči 185 x 127,5 mm, 1/4 pokončni  90 x 127,5 mm, 1/8 ležeči 90 x 61 mm. Vsi oglasi so barvni. Format 
datoteke naj bo  *.PDF ali *.JPG.
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Uvodnik
Spoštovana bralka, spoštovani bralec Grosupeljskih odmevov!

Lep pozdrav v Grosupljem v jeseni, seveda tudi v vseh ostalih 65 
zaselkih pa tudi izven meja naše občine. Kot že štiri jeseni pred 
tem, smo tudi letos prestopili v jesen s tradicionalno prireditvijo, 
ki je vsako leto bolj obiskana in je namenjana druženju, 
medsebojnem spoznavanju, predstavitvi raznih dejavnosti 
naših občanov, obrtnikov in podjetij ter seveda tudi zabavi. 
Na prireditvi se je predstavilo kar lepo število nastopajočih, 
nekaj video posnetkov smo tudi objavili na občinski internetni 
strani. Žal mi je, da najbolj atraktivnih posnetkov ne smemo objavljati, to velja predvsem 
za glasbene posnetke ter nastope plesnih skupin, ki najraje nastopajo na popularno, po 
navadi tujo glasbo, ki pa je avtorsko še močneje zaščitena, pa tudi avtorja težko vprašaš za 
dovoljenje. Umakniti smo morali na primer nastop mladih plesalk Plesnega mesta, saj so na 
youtubu sami odstranili tonsko podlago.

Sicer je oktober tudi mesec kibernetske varnosti. Različni strokovni članki nas opozarjajo na 
preteče nevarnosti pri nevestni uporabi medmrežja. Z nekaj napačnimi kliki na nezaželene 
vsebine, z objavami na facebooku, s slabo protivirusno zaščito si lahko močno zagrenimo 
življenje, zato le upoštevajte navodila strokovnjakov s tega področja.

V prejšnji številki smo objavili fotografijo simpatične medvedje družine, izvedeli smo, da je 
žal vse tri v bližini Čušperka povozil vlak. Škoda je še toliko večja, ker se tak svetel medvedek, 
ki ste ga lahko videli na fotografiji, v povprečju pri nas skoti le na vsakih štirideset let.

Tudi v tej številki boste lahko brali o zanimivem dogajanju, še posebej pa naj omenim 
nekatere okrogle obletnice, saj je Društvo prijateljev mladine v Šmarju – Sapu praznovalo 
štirideset let obstoja, na Radiu Zeleni val so praznovali dvajseto obletnico delovanja, v 
naslednji številki pa tudi nekaj več o šestdesetletnici delovanja Gasilske zveze Grosuplje, ki 
združuje vseh osemnajst gasilskih društev v občini.

Še vedno velja vabilo, da nam pošljete kakšno zanimivost iz zaselkov občine, o katerih 
redko kaj beremo in so premalokrat omenjeni. Pišite nam na primer, kaj bi lahko popotnik, 
kolesar ali obiskovalec videl pri vas, po čem ste edinstveni, kaj imate, česar ni drugje, ali kaj 
podobnega. 

Lep pozdrav do naslednjič! 
Brane Petrovič, 

odgovorni urednik 

Kazalo

Vabljeni k soustvarjanju občinskega glasila. 
Vaše prispevke pričakujemo do 10. novembra na e – naslov: odmevi@grosuplje.si



Spoštovani občanke in občani, dragi bralci Grosupeljskih odmevov! 

Mesec oktober predstavlja začetek novega študijskega leta. Doslej smo na naše 
študente in študentke kar nekako pozabili. V občini pač nimamo visokošolskega ali 
pa univerzitetnega središča,  zato študenti in študentke iz naše občine obiskujete  
fakultete v Ljubljani ali pa drugje po Sloveniji, morda pa tudi v tujini. Vsem vam, 
dragi študentke in študenti, želim, da bi študijsko leto uspešno zastavili, še posebej 
tisti, ki ste pričeli kot bruci, ter da bi vam izpiti in kolokviji šli lepo izpod rok. Tako 
lepo, kot gre naši perspektivni atletinji in občanki Maruši Mišmaš, ki bo na olimpijskih 
igrah v Riu  prihodnje leto tekmovala v teku na 3000 metrov z zaprekami. Kar 
pogosto jo že sedaj videvamo po grosupeljskih ulicah, kako pridno trenira. Hkrati pa 
je Maruša zlata maturantka in odlična študentka Fakultete za farmacijo, kjer študira 
laboratorijsko medicino.  Splača se potruditi, pa čeprav je treba veliko trdega dela in 
odrekanja, pravi naša bodoča grosupeljska olimpijka Maruša in zagotovo je to odličen 
nasvet za vse naše učence, dijake in študente.  

Na občini  Grosuplje želimo spodbuditi dijake in študente tudi z vsakoletno podelitvijo 
štipendij Občine Grosuplje. Letošnji razpis se je sicer že zaključil v začetku oktobra,  
glede na razpoložljiva proračunska sredstva pa bomo predvidoma dodelili do 50 štipendij. Sam sem bil zelo vesel, ko sem pred kratkim 
prejel na Občino magistrsko delo naše štipendistke,  v kateri se je lotila razvojnih možnosti naše občine.  Spodbudno in pohvalno in naj 
služi kot izziv tudi ostalim! Na Občini zagotovo ne bomo prezrli vloženega truda, predvsem pa smo veseli, da se naša mlada generacija 
loteva prihodnosti resno in odgovorno.

 Da pa se bodo mladi lahko po končanem šolanju zaposlili, je potrebno skrbeti, da bodo naša podjetja uspešna. Izobraževalni zavod Znanje 
je v sodelovanju z Občino Grosuplje in Obrtno-podjetniško zbornico Grosuplje organiziral že 2. izobraževalne dneve malega gospodarstva 
z več kot aktualnim naslovom »prodreti in uspeti na tujih trgih«. Zelo me veseli, da se je lokalna obrtno-podjetniška zbornica pričela 
aktivneje vključevati v spodbujanje in promocijo lokalnega podjetnišva. V to me prepričuje tudi dober odziv s podjetniških stojnic  na 
prireditvi Grosuplje v jeseni. 

Letošnje Grosuplje v jeseni me je prepričalo, da ljudje potrebujemo drug drugega. Kolodvorsko in Taborsko smo napolnili z veseljem, 
smehom in dobro voljo. Lepo je bilo, je napisala naša urednica spletnih strani Jana Roštan, še posebej po ogledu videa, ki pove več kot tisoč 
besed. Če si ga še niste ogledali, vas vabim, da obiščete našo spletno stran www.grosuplje.si/grosuplje-v-jeseni-lepo-je-bilo.html.
Lepo je bilo na prireditvi ob 40. obletnici delovanja Društva prijateljev mladine Šmarje – Sap, ki že štiridest let raste z mladimi, predsednica 
društva Katarina Rupnik pa skromno pravi: »Dela je veliko, pridne smo«.  

Obletnico, dvajset let valovanja, je obeležila tudi naša lokalna radijska postaja Radio Zeleni val, ki s svojimi valovi enkrat mirneje, drugič 
spet malo bolj bučno oblikuje lokalni medijski prostor.  

Gasilska zveza Grosuplje pa je slovesno obeležila kar šestdest let delovanja. Zveza strokovno povezuje vsa gasilska društva v celoto in je 
hkrati pomemben člen med občino, štabom civilne zaščite in gasilskimi društvi. Kot se je pokazalo že mnogokrat, pa so gasilci nepogrešljivi, 
ko gre za reševanje človeških življenj in imovine.  Biti gasilec pomeni, da si ta trenutek običajen fant ali dekle, že v naslednjem trenutku 
pa lahko zreš iz oči v oči ognjenim zubljem, se boriš z deročo vodo, rešuješ življenja izpod zmečkane avtomobilske pločevine ali pa izpod 
ruševin podrtih hiš. Zato pa mora imeti gasilec pogum in srce. Naši gasilke in gasilci imajo ogromno poguma in veliko srce. Hvala vam!
Vsem trem jubilantom se iskreno zahvaljujem za dobro in korektno sodelovanje z Občino Grosuplje.  Dragi jubilanti! Iskreno  vam 
čestitam in vam želim uspešno delo in vse dobro tudi v prihodnosti, ki naj bo tlakovana tako, da bo iz vas izvabila čim več zadovoljstva 
in sreče ob tem, kar koristnega storite za skupno  dobro.

Lepo je bilo tudi na srečanju ljudskih pevcev in godcev »Fantje po polj' gredo«, ki jo predani kulturni delavci iz Račne tradicionalno 
organizirajo v kulturnem domu v Račni in kjer je letos bilo še posebej slovesno, saj smo svojemu namenu predali tudi lepo urejeno 
avtobusno postajališče pred domom. Prireditev ni več samo užitek ob poslušanju ljudskih napevov, ampak je prerasla v pravo druženje 
krajanov. 
Lepo je bilo tudi na tradicionalnem srečanju upokojencev vseh treh občin Grosuplje, Dobrepolje in Ivančna Gorica v Stični, ki jih odlično 
pripravlja predsednica koordinacije Malči Žitnik. Njene lepo izrečene misli nas vedno spomnijo, da je pomembno biti človek, povezan s 
sočlovekom, ne glede na starost in stan. Jaz pa sem se prepričal, da starosti ni, smo samo večno mlada utripajoča srca!

Res je lepo, lepo je v naši občini!

Dr. Peter Verlič,
župan občine Grosuplje

Nagovor župana
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GROSUPLJE V JESENI 
V soboto, 19. septembra 2015, je v centru Grosupljega potekala 
tradicionalna prireditev Grosuplje v jeseni, tokrat že peta po 
vrsti. »Lep dober dan voščim. Dobrodošli v najsrečnejši občini 
Grosuplje. Najsrečnejši zato, ker danes vidim veliko nasmejanih 
obrazov, veliko dobre volje,« je na prireditvi prisotne na 
stojnicah in obiskovalce prireditve pozdravil župan dr. Peter 
Verlič in nadaljeval: »Danes je dan za druženje, za veselje, za 
klepet, za dobro voljo, skratka, uživajte in zabavajte se. Lepo se 
imejte čez ves dan, do pozne noči. Srečno!«

In tako je tudi bilo, veselo, živahno, zabavno, skratka, vse 
drugo kot dolgočasno. Kot vsako leto je bilo pestro dogajanje 
na odrih na Kolodvorski in na Taborski cesti. Za budnico so 
poskrbeli Podlomarji in Combo zasedba Big banda Grosuplje. 
S svojimi vragolijami je predvsem najmlajše navdušil klovn 
Žare. Nekaj prisrčnih pesmic so zapeli otroci iz vrtca Kobacaj, 
prisluhnili pa smo tudi ženskim pevskim zborom Magdalena, 
Nasmeh in Lastovke. Zaplesali so plesalci folklorne skupine 
Kulturnega društva sv. Mihaela Grosuplje, pa tudi plesalci 
Plesnega studia Tina, Plesnega društva Spot in Plesne skupine 
TeGIBLo. Vendar pa to še ni vse, z Ribičem Pepetom in Čuki 
so zaplesali tudi plesalci Plesnega mesta.

Nekaj tehnik karateja so predstavili karateisti Sankukai karate 
kluba Grosuplje, operativni člani Prostovoljnega gasilskega 
društva Grosuplje pa so nam na Adamičevi ploščadi prikazali 
razrez avtomobila. Med množico lepih dogodkov na prireditvi 
velja posebej izpostaviti tudi podelitev priznanja, ki ga je 
župan dr. Peter Verlič namenil ekipi prve pomoči Rdečega 

križa Slovenije – Območnega združenja Grosuplje, ki je pred 
kratkim osvojila naslov evropskih prvakov v prvi pomoči.

Pestra je bila tudi ponudba s stojnic. Športna, kulturna, 
turistična in druga društva so nas s svojimi stojnicami res 
navdušila, veliko zanimivega je bilo tudi na stojnicah, kjer so 
se nam predstavljali naši podjetniki.

Sicer pa so nas Čuki zabavali prav ves popoldan. V centru 
Grosupljega se je pelo in plesalo. Da smo se zabavali pozno v 
noč, so s svojimi nastopi poskrbeli še: Zborallica, Ansambel 
Nalet, The Closhers, Kingston ter Pero Lovšin in Španski 
borci. Dopoldanski del prireditve sta spretno povezovala 
Tadeja Anžlovar in Aleš Starc, zvečer pa nas je s svojimi 
šalami nasmejal Tadej Bricelj. Lepo je bilo… in na snidenje 
naslednje leto.

Jana Roštan
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Ekipa prve pomoči Rdečega križa Slovenije – Območnega 
združenja Grosuplje je v soboto, 12. septembra 2015, v 
Bukarešti v Romuniji osvojila naslov evropskih prvakov v 
prvi pomoči.

Evropsko preverjanje usposobljenosti ekip prve pomoči 
FACE (First Aid Convention in Europe) poteka že od leta 
1986, na njem pa se morajo ekipe odzvati na simulirane 
nesreče z realno prikazanimi poškodbami. Slovenija doslej 
še ni zmagala. To pa je uspelo 6-članski ekipi prve pomoči 
Rdečega križa Slovenije – Območnega združenja Grosuplje 
v sestavi: Valentina Rutar Polanec, Uroš in Luka Mehle, 
Tim Oven, Žiga Bizjak in Mitja Šimonka, ki je v Bukarešti 
v 10 minutah najbolje oskrbela poškodovance v različnih 
nesrečah.

Za ta izjemen uspeh je župan dr. Peter Verlič ekipi prve 
pomoči v soboto, 19. septembra 2015, na prireditvi Grosuplje 
v jeseni podelil tudi priznanje.

»Danes je tudi zame posebna priložnost. Namreč, zelo sem 
bil vesel, ko sem prebral sms sporočilo, ki mi ga je poslala 
generalna sekretarka Rdečega križa Slovenije, da ste osvojili 

evropsko kolajno v prvi pomoči. In sem si rekel, bravo, prvaki,« 
je ob podelitvi priznanja ekipi prve pomoči dejal župan 
in še povedal, da se mu je zdelo najbolj primerno, da jim 
podeli priznanje na prireditvi Grosuplje v jeseni, kjer se tudi 
predstavljajo na stojnici, torej tam, kjer je kdaj potrebna tudi 
kakšna pomoč, med ljudmi. »Vi ste tisti, ki rešujete življenja. 
Hvala lepa,« je še dejal župan in čestitke izrekel tudi Rdečemu 
križu Slovenije – Območnemu združenju Grosuplje ter mu 
zaželel vse dobro.

Ekipa prve pomoči je 27. septembra 2014 na državnem 
preverjanju usposobljenosti ekip prve pomoči Civilne zaščite 
in Rdečega križa v Kopru v močni konkurenci dosegla 
najboljši rezultat in osvojila prvo mesto. S tem uspehom je 
letos, 12. septembra 2015, zastopala Slovenijo na evropskem 
preverjanju usposobljenosti ekip prve pomoči v Romuniji, 
kjer je med 28 ekipami iz 24 evropskih držav dosegla 
najboljše rezultate in tako osvojila naslov evropskih prvakov 
v prvi pomoči. Prihodnje leto pa bo evropsko preverjanje 
usposobljenosti ekip prve pomoči FACE 2016 gostila 
Slovenija.

Jana Roštan

Župan dr. Peter Verlič je ekipi prve pomoči RKS – OZ Grosuplje 
podelil priznanje za osvojen naslov evropskih prvakov v prvi pomoči

Župan dr. Peter Verlič prejel priznanje sosednje Občine 
Škofljica za ustvarjanje odličnega sodelovanja med občinama
V soboto, 12. septembra 2015, je v večnamenski športni 
dvorani na Škofljici potekala osrednja prireditev ob jubilejnem 
20. prazniku Občine Škofljica s slovesno podelitvijo občinskih 
priznanj.

Zbrane je slavnostno nagovoril župan občine Škofljica 
Ivan Jordan, podeljena so bila priznanja in nagrade Občine 
Škofljica, prireditev pa je zaznamoval tudi bogat kulturni 
program.

Med prejemniki priznanj in nagrad Občine Škofljica 

posameznikom in društvom, ki so s svojim delom na različne 
načine obogatili življenje občine Škofljica, je bil tudi naš 
župan dr. Peter Verlič.

Ob podelitvi županovega priznanja Občine Škofljica dr. 
Petru Verliču je bilo povedano: »Dr. Peter Verlič je z bogatimi 
izkušnjami na področju prometa in infrastrukture uspešen 
župan in človek visokih nazorov in vrednot. Zaposlen je na 
Prometnem inštitutu, kjer se ukvarja s področjem prometa 
in infrastrukture, in pri tem sodeluje tudi z evropskimi 
institucijami. Dr. Peter Verlič prejme županovo priznanje 
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za razvijanje odličnega sodelovanja med občinama ter 
spodbujanje prijateljskih odnosov med občinama Škofljico 
in Grosuplje, saj sta občini v času njegovega županovanja 

razvili poseben odnos, kjer šteje vzajemno sodelovanje, skupno 
načrtovanje projektov in brisanje meja.«

Mogoče pa je prav, da ob tem dogodku spomnimo, da od 11. 
junija 2013 sosednji občini Grosuplje in 
Škofljica povezuje brv prijateljstva. Takrat 
smo namreč odprli skupen projekt občin 
- povezovalni pločnik med občinama in 
njegov ključni element - brv prijateljstva. 
»Če bomo stopili skupaj, če bomo držali 
skupaj, ne samo občini Grosuplje in 
Škofljica, ampak tudi širše, bomo v naši 
državi imeli še veliko dobrih projektov. 
Pločnik je rezultat dobrega sodelovanja, 
prijateljstva med dvema občinama, brv pa 
se prav zato imenuje brv prijateljstva,« je 
takrat dejal naš župan dr. Peter Verlič.

Jana Roštan, foto: Brane Petrovič

V sredo, 30. septembra 2015, je v dvorani Družbenega doma 
Grosuplje potekala 7. redna seja Občinskega sveta Občine 
Grosuplje. Občinski svetnice in svetniki so dali svoje mnenje 
k imenovanju Nenada Stojanovića za direktorja Centra 
za socialno delo Grosuplje za petletno mandatno obdobje, 
ki je bilo negativno ter sprejeli Odlok o spremembi odloka o 
proračunu Občine Grosuplje za leto 2015 in odlok o spremembi 
odloka o proračunu Občine Grosuplje za leto 2016, Odlok o 
denarnih pomočeh iz proračuna Občine Grosuplje in Odlok 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Grosuplje. 
Prav tako so imenovali Komisijo za spremljanje položaja 
romske skupnosti v občini Grosuplje, sprejetih pa je bilo tudi 
več sklepov s področja javne komunale.

Mnenje k imenovanju direktorja Centra za socialno delo 
Grosuplje

V skladu s 6. odstavkom 56. člena Zakona o socialnem 
varstvu direktorja imenuje svet zavoda s soglasjem ministra, 
pristojnega za socialno varstvo, po predhodnem mnenju 
lokalne skupnosti, v kateri ima zavod sedež.

Svet Centra za socialno delo Grosuplje je tako Občino 
Grosuplje 27. 7. 2015 zaprosil za predhodno mnenje k 
imenovanju direktorja tega zavoda na podlagi sklepa 4. seje 
sveta zavoda, ki je bila 29. 6. 2015, s katerim so člani sveta 
zavoda podprli predlog imenovanja Nenada Stojanovića za 
direktorja Centra za socialno delo Grosuplje.

Občinski svetnice in svetniki so dali predlaganemu kandidatu 
Nenadu Stojanoviću negativno mnenje k imenovanju na 
funkcijo direktorja Centra za socialno delo Grosuplje, 
predvsem zaradi neustrezne in pomanjkljive vizije razvoja 
Centra za socialno delo Grosuplje tako v pisni kot v ustni 
predstavitvi.

Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Grosuplje za 
leto 2015 in odlok o spremembi odloka o proračunu Občine 
Grosuplje za leto 2016

Občinski svet Občine Grosuplje je sprejel Odlok o spremembi 
odloka o proračunu Občine Grosuplje za leto 2015 in odlok 
o spremembi odloka o proračunu Občine Grosuplje za leto 
2016. Prvega v višini 22.842.988 EUR, drugega pa v višini 
19.724.966 EUR.

Nekaj več besed je ob tej točki dnevnega reda občinskim 
svetnicam in svetnikom namenil tudi župan dr. Peter 
Verlič. Vlada RS občinam jemlje precej sredstev in žal tudi 
naša občina ni izjema. Gre za okoli 800.000 evrov. Velik del 
proračuna predstavljajo transferji, ki so zakonsko predpisani, 
ravno ta sredstva pa bi lahko bila investicijska.

Vlada veliko govori o gospodarski rasti, vendar vemo, da 
so veliko prispevale lokalne skupnosti z investicijami, z 
denarjem, ki so ga prejele iz kohezijskih skladov. Lep primer 
je tudi naš lanski proračun, ki je bil rekorden.

Vlada naj bi se čim prej lotila nove finančne perspektive 
2014-2020. Občine namreč lahko pridobijo evropska sredstva 

7. redna seja Občinskega sveta Občine Grosuplje
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le tako, da se prijavijo na razpise, ki jih pripravi Vlada. Leto 
2015 se zaključuje, in pred vrati je leto 2016, na razpise pa še 
kar čakamo.

Sicer pa smo kljub temu lahko optimistični. Dela potekajo na 
kanalizaciji v Ponovi vasi, poleg tega se bo obnovil še vodovod. 
Ravno dan pred sejo je bila z Direkcijo Republike Slovenije 
za infrastrukturo podpisana tudi pogodba za izgradnjo 
stalnega krožišča pri Logotu,  kjer bomo že naslednji teden 
začeli graditi fiksno krožišče, pločnik proti Perovem, uredili 
pa bomo tudi javno razsvetljavo. Dokončno bomo uredili 
tudi krožišče Pod gozdom in preplastili vozišče med obema 
krožiščema. Gre za investicije, ki jih znatno sofinancira 
Ministrstvo za infrastrukturo. Zgradili bomo polni priključek 
Šmarje – Sap, podpisan pa je tudi že sporazum za izgradnjo 
nadvoza v Sončne dvore, ki se bo pričela leta 2017. V podpisu 
je tudi sporazum za izgradnjo zadrževalnika Veliki potok in 
ureditev Grosupeljščice.

Največjo investicijo pa seveda predstavlja gradnja šole na 
Polici. »Tukaj gremo s polno močjo naprej,« je dejal župan.

Je pa župan ob koncu še enkrat izpostavil željo, da bi Vlada čim 
prej pripravila razpise, na katere bi se občine lahko prijavile 
in pridobile evropska sredstva, ki so na voljo v finančni 
perspektivi 2014-2020. »Mi imamo projekte na zalogi,« je 
dejal, kot primer pa omenil evropski center za opazovanje 
zvezd, v katerega bi preuredili šolo na Ilovi Gori.

Odlok o denarnih pomočeh iz proračuna Občine Grosuplje

Občinski svet Občine Grosuplje je sprejel Odlok o denarnih 
pomočeh iz proračuna Občine Grosuplje, ki združuje 
»Pravilnik o denarnih pomočeh iz proračunskih sredstev 
Občine Grosuplje« in »Pravilnik o denarnem darilu staršem 
novorojencev«. V obeh primerih gre za občinsko denarno 
pomoč, ki za občino ni zakonsko predpisana in jo občina 
ureja na izviren način. Pogoji za pridobitev denarne socialne 
pomoči se prilagajajo merilom iz zakonodaje s področja 
socialno varstvenih prejemkov.

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola 
Grosuplje

Občinski svet Občine Grosuplje je sprejel Odlok, ki se 
usklajuje z dejansko sestavo sveta zavoda Glasbene šole 
Grosuplje. Občina Grosuplje ima kot matična občina v svetu 
zavoda 4 stalne predstavnike (1 med ustanovitelji, 1 med starši 
in 2 med zaposlenimi), ostalih sedem mest se porazdeli med 
ostale tri ustanoviteljice tako, da imajo izmenično v svetu dve 
izmed njih po dva, ena pa tri predstavnike.

Sklep o imenovanju Komisije za spremljanje položaja romske 
skupnosti v občini Grosuplje

Občinski svet Občine Grosuplje je sprejel Sklep o imenovanju 
Komisije, ki ima enajst članov, in sicer predsednika, 
podpredsednika in devet članov.

V Komisijo so bili imenovani: Iztok Vrhovec, Valentina 
Vehovec, Violeta Trontelj, Janez Pintar, Nevenka Zaviršek, 
Alojzija Fink, Bruno Brajdič, Slavko Hudorovac, Cirila 
Hudorovac, Nikolaj Ferjan in Nada Hudorovac. Predsednik 

komisije je Iztok Vrhovec, podpredsednica pa Valentina 
Vehovec.

Pravilnik o tehnični izvedbi in uporabi javnih vodovodov na 
območju občine Grosuplje

Občinski svet Občine Grosuplje je sprejel Pravilnik, ki je v 
skladu z 2. odstavkom 1. člena Odloka o oskrbi s pitno vodo 
na območju občine Grosuplje in ki podrobneje predpisuje 
tehnično izvedbo in uporabo objektov in naprav za izvajanje 
javne službe oskrbe s pitno vodo.

Pravilnik bo na podlagi določil 43. člena Odloka o oskrbi s 
pitno vodo na območju občine Grosuplje nadomestil trenutno 
veljavni Pravilnik o tehnični izvedbi in uporabi objektov in 
naprav javnih vodovodov, ki je zaradi sprememb predpisov 
na področju oskrbe s pitno vodo postal neustrezen.

Pravilnik predpisuje vodovodne sisteme, sestavne dele 
vodovodnega omrežja, tehnične normative za projektiranje, 
gradnjo in obnovo vodovodov, materiale, odmike, prečkanja 
in križanja z ostalo infrastrukturo ter druge podrobnosti. 
Podrobneje opredeljuje tudi naprave za zajem, črpanje, 
hranjenje in distribucijo pitne vode, meritve pitne vode in 
uporabo hidrantnega omrežja. V novem pravilniku so tako 
spremenjene dimenzije dovoljenih cevi in vodomerov, na 
novo so opredeljeni standardi opremljenosti vodovodnega 
omrežja, vodovodnih objektov in naprav, prenosa podatkov, 
geodetske evidence, tlačne in pretočne razmere v cevovodih 
ter standardi hišnih vodovodnih priključkov.

Sklep o določitvi višine cen oskrbe s pitno vodo v občini 
Grosuplje; Sklep o določitvi višine cen odvajanja komunalne 
in padavinske odpadne vode v občini Grosuplje; Sklep 
o določitvi višine cen čiščenja komunalne in padavinske 
odpadne vode v občini Grosuplje; Sklep o določitvi višine cen 
storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi 
greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami 
v občini  Grosuplje; Sklep o določitvi višine cen ravnanja s 
komunalnimi odpadki v občini Grosuplje

Občinski svet Občine Grosuplje je sprejel vse naštete sklepe.  

Metodologijo za določitev cen izvajanja obveznih lokalnih 
gospodarskih javnih služb s področja komunalnih dejavnosti 
od leta 2013 ureja Uredba o metodologiji za oblikovanje 
cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb. 
Skladno s 6. členom te uredbe mora izvajalec javne službe 
enkrat letno pripraviti elaborate cen komunalnih storitev, s 
katerimi ugotovi razliko med potrjeno ceno in obračunsko 
ceno opravljenih storitev. Ker je pri nekaterih javnih službah 
razlika med potrjeno ceno, torej obstoječo ceno in obračunsko 
ceno, izračunano iz podatkov za leto 2014, presegla 10 %, 
mora pristojni občinski organ, skladno z določili cenovne 
uredbe, začeti postopek potrjevanja cen.

Kljub temu da je pri nekaterih javnih službah sprememba 
cen nižja od 10 %, je Javno komunalno podjetje Grosuplje 
predlagalo, da vse cene prilagodijo novim predračunskim 
cenam, saj so manjše korekcije cen za uporabnike komunalnih 
storitev sprejemljivejše. Pri izračunu predračunskih skladno z 
metodologijo o oblikovanju cen so bile upoštevane planirane 
investicije, ki bodo zaključene in predane v poslovni najem 
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Javnemu komunalnemu podjetju Grosuplje v letu 2015.

Javno komunalno podjetje Grosuplje je zato pripravilo zgoraj 
omenjene sklepe, ki so podrobneje utemeljeni v posameznih 
elaboratih: Elaboratu o oblikovanju cen storitev Odvajanje 
komunalne in padavinske odpadne vode, št. 2-G-Vod/2015, 
v Elaboratu o oblikovanju cen storitev Odvajanje komunalne 
in padavinske odpadne vode, št. 3-G-Kan.-ODV./2015,  
Elaboratu o oblikovanju cen storitev Čiščenje komunalne in 

padavinske odpadne vode, št. 3-G-Kan.-Či/2015,  Elaboratu o 
oblikovanju cen storitev Javne službe povezane z greznicami 
in malimi komunalnimi čistilnimi napravami, št. 3_G-Kan.-
MKČN/2015 ter v Elaboratu o oblikovanju cen storitev 
Ravnanje s komunalnimi odpadki, št. 2-G-Odp./2015.

Video posnetke sej si lahko ogledate na www.grosuplje.si. 

Jana Roštan

Vodstvo in poslanska skupina Nove Slovenije
obiskala občinsko hišo
V ponedeljek, 14. septembra 2015, sta vodstvo in poslanska 
skupina Nove Slovenije: predsednica NSi in poslanka 
Ljudmila Novak, podpredsednika in poslanca Iva Dimic 
in Jožef Horvat, vodja poslanske skupine mag. Matej 
Tonin, poslanec Jernej Vrtovec, glavni tajnik Robert Ilc, 
podpredsednik Gospodarskega kluba NSi Milan Matos ter 
predsednik Sveta NSi, pa tudi naš občinski svetnik, Matjaž 
Trontelj ob obisku občin, podjetij, kmetij in društev dolenjske 
regije obiskala tudi našo občino Grosuplje. V občinski hiši so 
jih sprejeli župan dr. Peter Verlič, direktor občinske uprave 
Dušan Hočevar in pooblaščenec župana Iztok Vrhovec.

Vodstvu in poslanski skupini Nove Slovenije so ob tej 
priložnosti predstavili pomembnejše projekte naše občine, 

nekatere že uspešno zaključene, druge v fazi načrtovanja. 
Nova mestna linija Ljubljanskega potniškega prometa 3G 
je v Slovenijo prinesla uvedbo conskega sistema, načrti 
pa so, da bomo v sistem Urbane vključili tudi Slovenske 
železnice. Uspešno je zaključen projekt izgradnje prizidka k 
Zdravstvenemu domu Grosuplje, izgradnje nove moderne 
Čistilne naprave Grosuplje, vsak čas pa bomo pričeli z 
izgradnjo nove podružnične šole na Polici. Pridobili smo 
novo nogometno igrišče z umetno travo, veliki načrti so tudi 
za izgradnjo novega športnega parka v Brezju pri Grosupljem. 
Med načrtovanimi večjimi projekti naše občine pa velja 
omeniti tudi ureditev centrov Grosupljega in Šmarja – Sapa.

Jana Roštan

Evropski teden mobilnosti je kot vsako leto potekal v tednu 
od 16. do 22. septembra. S projektom že vse od leta 2002 
opozarjamo na potrebo po spremembi naših potovalnih 
navad, z letošnjim letom pa se je projektu pridružila še 
kampanja Potuj raznoliko (Do the Right Mix). Evropski teden 
mobilnosti tako predstavlja vrhunec celoletnih prizadevanj za 
okolju in človeku prijaznejše načine mobilnosti.

Slogan, pod katerim je potekal letošnji Evropski teden 
mobilnosti, se glasi: IZBIRAJ. SPREMINJAJ. ZDRUŽUJ. Ta 

nas je spodbujal k razmisleku o multimodalnosti, torej o vseh 
možnostih prevoza, ki so nam na voljo. Pogosto se namreč 
odločamo iz navade, ne da bi premislili, ali je za nas, našo 
konkretno pot in potrebe res najbolj učinkovita. Evropski 
teden mobilnosti nas je tako tokrat spodbujal h kombiniranju 
različnih prevoznih sredstev.

V današnjem času ljudje potujemo več in dlje, večino poti 
pa naredimo z avtomobili. Promet zato vedno intenzivneje 
obremenjuje okolje in predstavlja enega največjih ter 

Avtobusna postaja Grosuplje
po novem opremljena s prikazovalnikom
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najbolj razpršenih porabnikov neobnovljivih virov energije. 
Zaradi porasta motornih vozil in povečane mobilnosti so se 
ustrezno povečali tudi izpusti CO2 kot najpomembnejšega 
toplogrednega plina. Vedno večje so zato potrebe po 
učinkovitejših ter čistejših načinih prevoza, s katerimi bi 
zmanjšali onesnaževanje zraka, hrup, segrevanje ozračja in 
s tem vplive avtomobilskega prometa na zdravje ljudi ter 
kakovost življenja v mestih.

V občini Grosuplje se tega zavedamo in spodbujamo uporabo 
okolju prijaznejšega javnega prevoza. Uvedli smo novo 

mestno linijo Ljubljanskega potniškega prometa 3G in traso 
linije opremili s plačilnim sistemom Urbana. Prav linija 3G 
je v Slovenijo prinesla uvedbo conskega sistema, bistveno 
pri tem pa je to, da je mobilnost uporabnika z uporabo ene 
same vozovnice veliko večja. Preprosto, moderno, da pa bo 
uporaba javnega prevoza za potnike še prijaznejša, smo v 
letošnjem Evropskem tednu mobilnosti avtobusno postajo 
Grosuplje opremili s prikazovalnikom.

Prikazovalnik potnikom omogoča tekoče spremljanje 
prihodov avtobusov na samem postajališču, prav tako 
pa čakajočim potnikom posreduje tudi druge dinamične 
informacije, kot so obvestila o obvozih, spremenjenih potekih 
prog in podobno.

Naj pa ob tem spomnimo, da je na avtobusni postaji Grosuplje 
nameščen tudi eden od oddajnikov za brezplačen dostop do 
brezžičnega internetnega omrežja WiFreeGrosuplje. Dostop 
do spletne strani Ljubljanskega potniškega prometa in do 
vseh drugih želenih informacij je tako brezplačen, lahko pa si 
na svoj telefon naložimo tudi aplikacijo Urbana.

Jana Roštan

Čiščenje požiralnikov na Radenskem polju
Lani v mesecu novembru smo bili na celotnem območju 
Slovenije priča izdatnim padavinam in poplavam. Tudi na 
območju naše občine je štab Civilne zaščite Občine Grosuplje 
izvedel številne aktivnosti, predvsem preventivno, tako da k 
sreči večje škode ni bilo ugotovljene.

V sklopu akcijskega načrta sanacije vodotokov po omenjenih 
poplavah se je konec meseca septembra 2015 pričelo čiščenje 
požiralnikov in  posameznih požiralnih con na Radenskem 
polju, kamor se stekajo vode iz celotne Grosupeljske kotline. 
Čiščenje izvaja koncesionar pristojnega Ministrstva za okolje 
in prostor - Agencije Republike Slovenije za okolje, podjetje 
Hidrotehnik, d.d.

Očistili so že posamezne čepe in ozka grla na Grosupeljščici, 
in sicer od naselja Veliko Mlačevo do izliva v Podlomščico. 
Odstranili so zarast iz struge, ki je ovirala pretočnost vodotoka, 
ter nanose plavja in drugih odpadkov, ki so se nabrali na vejah 
v vodotoku in ob njem. Odstranjeno vejevje in lesno plavje ob 
vodotoku  je izvajalec požgal, nanose odpadkov pa odpeljal v 
Špajo dolino.

Očistili so požiralnik Pekel na južnem delu Radenskega polja. 
Iz votline so odstranili in kasneje požgali veliko vejevja, 
štorov, celo debelejših vej in delov debel, pred požiralnikom 
pa je bilo črno odlagališče gradbenega materiala in stekla, ki 
ga je izvajalec sanacijskih del odpeljal na deponijo. Približno 
200 m severno in južno od požiralnika Pekel se nahajata dve 
pomembnejši požiralni coni, iz katerih so odstranili večjo 
količino dračja in vej, ki je zastirala vhod v požiralni kotanji, 
v eno od teh con je voda ob zadnjem obilnejšem deževju in 
poplavah s kmetijskih zemljišč odplavila celo balo sena.

V nadaljevanju sanacijskih del bodo očistili še plavje iz 
požiralnika v Ključu (Beznica).

Požiralniki imajo pomembno funkcijo odvajanja površinskih 
voda, kar se še posebno kaže ob obilnejših padavinah. Voda 
s svojim tokom prinese do požiralnikov marsikaj, kar kasneje 
ovira nemoten odtok vode v podtalje. Ljudje s svojimi dejanji 
bistveno ne moremo vplivati na prinose listja in vej, lahko pa 
vplivamo na to, da se pretočnost vodotokov in požiralnikov 
ne zmanjša zaradi odpadnega materiala, ki sodi na deponijo.

Jana Roštan
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Obstoječe krožišče »Logo« je urejeno kot začasno montažno 
krožišče, ki je opremljeno s plastičnimi ločilnimi ograjami za 
oblikovanje prometnih otokov in kanaliziranje prometnih 
tokov. Vozišče je deloma dotrajano, nekoliko poškodovane pa 
so tudi ločilne ograje, zato sta Občina Grosuplje in Direkcija 
Republike Slovenije za infrastrukturo pristopili k ureditvi 
fiksnega krožnega križišča.

Obstoječo prometno signalizacijo in montažne elemente 
bomo odstranili ter krožišče uredili z robniki ter s 
preplastitvijo in postavitvijo nove prometne signalizacije. 
Predvidena vrednost del znaša 78.025,09 EUR z DDV. 
Direkcija Republike Slovenije za infrastrukturo bo investicijo 
sofinancirala v višini 65 %, Občina Grosuplje pa v višini 35 %.

Občina Grosuplje in Krajevna skupnost Grosuplje pa sta 
za letošnje leto načrtovali tudi ureditev površin za pešce ob 
lokalni cesti Grosuplje – Perovo – Polica. Da bi bila raba 
javnih sredstev čim bolj gospodarna, smo v postopek javnega 
naročila urejanja krožnega križišča vključili tudi ureditev 
manjkajočega hodnika za pešce, vključno s sanacijo brežine 
ob navedeni cesti pod Perovemu. Prav tako bomo uredili del 
od priključka za Perovo do avtobusnega postajališča in prehod 
za pešce. Na obravnavanem območju pa bomo izvedli tudi 
vsa gradbena dela za ureditev cestne razsvetljave. Vrednost 

teh del bo predvidoma znašala 71.828,13 EUR z DDV-jem.

Za izvedbo investicije je bila v torek, 29. 9. 2015, na Direkciji 
Republike Slovenije za infrastrukturo z Občino Grosuplje in 
Krajevno skupnostjo Grosuplje ter izvajalcem del podjetjem 
Mapriproasfalt, d.o.o., sklenjena izvajalska pogodba v skupni 
vrednosti 149.853,22 EUR z DDV.  

Dela so se pričela že v oktobru, dokončanje del pa je predvideno 
mesec kasneje. S tem bo zagotovljena večja prometna varnost, 
samo mesto Grosuplje pa bo dobilo lepši izgled.

Jana Roštan

Podpis pogodbe za izgradnjo stalnega krožišča pri Logotu

Tudi v programskem obdobju 2014–2018 bodo za lokalne 
akterje na voljo evropska sredstva, zato je Lokalna akcijska 
skupina (LAS) »Sožitje med mestom in podeželjem« v 
sodelovanju z Občino Grosuplje  v četrtek, 10. septembra 
2015, v Družbenem domu Grosuplje za vse zainteresirane 
organizirala predstavitveno delavnico programa Lokalni 
razvoj. Na delavnici smo prisluhnili osnovnim načelom 
delovanja LAS ter seveda, kako in na kakšen način lahko 
lokalni akterji pridejo do evropskih sredstev.

LAS »Sožitje med mestom in podeželjem« je bila ustanovljena 
že v letu 2008 z namenom vzpostavitve učinkovitega javno-
zasebnega partnerstva za pripravo in izvajanje lokalne razvojne 
strategije LAS za programsko obdobje 2007–2013. LAS je 
tako v obdobju 2007–2013 pridobila iz projekta LEADER 
nekaj čez milijon sredstev iz Evropskega kmetijskega sklada 
za razvoj podeželja in odobrila ter podprla 47 projektov 
lokalnih akterjev.

Na območju naše občine so bili največji projekti: obnova 
otroškega in mladinskega športnega igrišča v Šmarju – Sapu, 
ureditev Poti kulturne dediščine Šmarje – Sap, obnovili 
smo tudi: kapelico Trije križi v Šmarju - Sapu, vaško perišče 
»zgodovinski pralni stroj« v Velikih Lipljenah in kaščo na 
Kopanju. Sredstva smo pridobili tudi za izvedbo prireditve 
mednarodno srečanje Škocjanov v Škocjanu pri Turjaku.

Z novim programskim obdobjem 2014–2020 se lokalnim 
partnerstvom v okviru LAS in njihovim razvojnim ambicijam 

daje še večja veljava z izvajanjem programa Lokalni razvoj, ki ga 
vodi skupnost CLLD (Community Led Local Development). 
CLLD omogoča lokalnim partnerstvom dostop do koriščenja 
sredstev iz Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja 
(EKSRP) in Evropskega sklada za regionalni razvoj (ESRR), in 
sicer po načelu »od spodaj navzgor«, kar pomeni, da lokalni 
akterji enakopravno soodločajo pri oblikovanju strategije 
lokalnega razvoja in s tem o lastnem razvoju.

Zainteresirani lokalni akterji, torej društva, krajevne 
skupnosti … so lahko že na delavnici izpolnili pristopno izjavo 
za članstvo v LAS. Na spletni strani LAS www.las-smp.si je 
objavljen tudi poziv za zbiranje projektnih idej, objavljene pa 
so tudi vse ostale potrebne informacije. Za vse zainteresirane 
lokalne akterje  bo organizirana tudi delavnica za pripravo 

Predstavitvena delavnica programa Lokalni razvoj
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strategije lokalnega razvoja, ki jo je v določenih rokih 
potrebno oddati na Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano.

Tematska področja, ki jih mora vključevati strategija, so:
1. ustvarjanje delovnih mest,
2. razvoj osnovnih storitev,
3. varstvo okolja in ohranjanje narave ter
4. večja vključenost mladih, žensk in drugih ranljivih skupin.

Želja torej je, da bi naši lokalni akterji preko LAS »Sožitje 
med mestom in podeželjem« uspeli uspešno prijaviti čim 
več projektov in jih s pridobljenimi evropskimi sredstvi tudi 
realizirati. 

Jana Roštan

Slovenska demokratska mladina je tudi letos s svojo stojnico 
sodelovala na Stični mladih.

Številnim mladim obiskovalcem smo predstavili našo organi-
zacijo, delovanje, vrednote, za katere se zavzemamo, in ukre-
pe, s katerimi si prizadevamo za boljše življenje mladih. 

Razveseljevali smo jih s promocijskim materialom, nagradno 
igro, kolesom sreče ter slastnimi palačinkami in vaflji.

SDM Grosuplje

SDM na Stični mladih 2015

Možnost najema počitniškega objekta
v Kranjski Gori in v Termah Čatež
Občina Grosuplje obvešča občane, da imajo v letošnjem letu 
možnost najema počitniškega objekta v Kranjski Gori ali v 
Termah Čatež.

Počitniški objekt v Kranjski Gori, s pogledom na kranjsko-
gorsko smučišče, ponuja namestitev za 7 oseb (5 osnovnih 
ležišč + 2 dodatni ležišči), v počitniški hišici v Termah Čatež, 
ki se nahaja v neposredni bližini termalnih kapacitet, pa lahko 
počitnikuje do 6 oseb (4 osnovna ležišča + 2 dodatni ležišči).

Več informacij je dostopnih na www.grosuplje.si, pod zavih-
kom počitniški apartmaji, kjer si lahko ogledate tudi foto-

grafije počitniških objektov.  

Prijavo za oba počitniška objekta  uredite  v sprejemni pisar-
ni Občine Grosuplje, Taborska cesta 2, 1290 Grosuplje.

Preveritev prostih terminov in ostale informacije lahko pri-
dobite tudi po telefonu številka 01 7888 750 ali na elektronski 
naslov info@grosuplje.si.

Želimo vam prijetno počitnikovanje!

Občina Grosuplje

O B V E S T I L O

Obveščamo lastnike psov in mačk, pri katerih je bil v obdobju od 21.11.2014 do vključno 22.11.2015 opravljen 
poseg sterilizacije ali kastracije, da Občina Grosuplje na svoji spletni strani http://www.grosuplje.si/ objavlja 

javni razpis za sofinanciranje sterilizacije in kastracije lastniških psov in mačk v letu 2015.

Rok za oddajo vlog poteče v ponedeljek, 23.11.2015.

Iz občinske hiše / Politika
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Selitvena pot mladih belih štorkelj Zuri in Fortune

V začetku julija 2015 je Društvo za opazovanje in proučevanje 
ptic Slovenije ob pomoči obročkovalca Pavleta Štirna z GPS 
sledilno napravo opremilo dve mladi beli štorkljici, ki sta 
na svet prikukali v Ponovi vasi. Poimenovali so ju Zuri in 
Fortuna. Štorklji bosta pomagali pri razkrivanju selitvenih 
poti in prezimovališč slovenskih belih štorkelj, za katere je 
bilo do sedaj s pomočjo sicer obsežnega obročkanja mladičev 
zbranih le malo podatkov.

Zuri in Fortuna sta iz gnezda prvič poleteli 29. 7. 2015, 
prava selitev pa se je za štorklji začela 10. 8. 2015, ko sta po 
približno desetdnevnem raziskovanju bližnje okolice gnezda 
poleteli najprej na Šentjernejsko polje, zatem sta leteli mimo 
Lonjskega polja, Slavonskega Broda in Beograda do Donave, 
nato pa ob reki proti Bolgariji. Do 17. 8. sta potovali skupaj, 
tega dne pa sta se njuni poti prvič ločili in na večer je njuna 
medsebojna razdalja znašala okoli 55 km.

19. 8. 2015 (Zuri) oziroma 20. 8. 2015 (Fortuna) sta zapustili 
jugovzhodno Evropo pri Bosporju in prispeli na azijska tla.

Potovanje Zuri in Fortune na njuni poti v Afriko lahko 
spremljamo preko spletne strani: http://ptice.si/zuri-in-
fortuna/, kjer se podatki na spodnjem zemljevidu osvežijo 
vsak dan.

Na spletni strani Društva za opazovanje in proučevanje 
ptic Slovenije http://ptice.si/ pa bodo redno objavljene tudi 
podrobnejše novice o njuni poti. Vabljeni k spremljanju!

Jana Roštan

Zakonski jubilanti v Žalni
V župnijski cerkvi svetega Lovrenca v Žalni je 10. oktobra 
praznovalo dvaindvajset zakonskih parov okrogle jubileje 
skupnega življenja. Z njimi smo se veselili vsi farani, saj je 
zgled mož in žena, ki so poročeni pet, deset, pa tudi petdeset 
in celo petinpetdeset let, veselje za vse. 

Vabilu župnika Andreja Šinka so se tudi letos odzvali pari, ki 
so na skupno pot pred leti stopili v žalski ali kateri drugi cerkvi. 
Med mašo so ponovno izrekli poročno obljubo zvestobe in 
ljubezni svojemu sozakoncu in se Bogu zahvalili za vse milosti 
v zakonu, pa tudi za Marijino in Božje spremstvo v trenutkih 
preizkušenj. Lepo sodelovanje med bogoslužjem so v cerkvi 
spremljali mnogi sorodniki in prijatelji slavljencev, mladi 
pevci pa so slovesnost obogatili z lepim petjem. Slovesnost se 
je nadaljevala v žalskem župnijskem domu, kjer so člani in 
članice župnijskega pastoralnega sveta poskrbeli za obložene 
in okrašene mize, ob katerih so slavljenci nazdravili drug 

drugemu, se pogovorili in zapeli. Darilo župnika Andreja je 
najlepše potrdilo za lepoto skupaj prehojene poti – modrosti 
in misli knjige, ki naj ženo in moža spremljajo tudi v bodoče. 

Vsem letošnjim slavljencem iskreno voščimo! Najprej vam, ki 
ste na skupni poti šele pet let. Čudovit je vaš zgled odločitve 
za krščanski zakon. Potem vsem vam, ki na petletnih vmesnih 
postajah dokazujete, da ste tudi po desetih, dvajsetih, tridesetih 
in več letih letih vedno znali izbrati ljubezen in spoštovanje. 
In iskrena hvala za zgled tistim, ki svetite z zlato poroko in 
celo 55. leti skupne poti!

Prav gotovo je tudi lepo zakonsko in družinsko življenje vseh 
vas v naši župniji letos k sklenitvi zakona spodbudilo toliko 
mladih parov. Še na mnoga skupna leta vsem! 

Maja Zajc Kalar, foto: Miha Zajec
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Izobraževalni zavod Znanje je v sodelovanju z Občino Grosuplje 
in Obrtno-podjetniško zbornico Grosuplje organiziral že 2. 
izobraževalne dneve malega gospodarstva, ki so letos potekali 
pod naslovom Prodreti in uspeti na tujih trgih.

Kot je povedala strokovna direktorica 
Izobraževalnega zavoda Znanje Martina 
Šetina Čož, bodo na šestih srečanjih 
različni strokovnjaki, ki so specializirani 
za mednarodno poslovanje, predstavili 
značilnosti nekaterih tujih trgov in oblike 
pomoči, ki jih podjetja lahko dobijo za lažji 
prodor na tuji trg. S primeri dobre prakse 
bodo uspešni podjetniki predstavili svojo 
strategijo dela za uspeh.

Prvo srečanje je potekalo v četrtek, 1. 
oktobra 2015, v mali predavalnici Obrtno-
podjetniške zbornice Grosuplje. Goste 
srečanja, župane občin: Grosuplje dr. 
Petra Verliča, Škofljica Ivana Jordana, Iga 

Janeza Cimpermana, direktorja Obrtno-podjetniške zbornice 
Slovenije Danijela Lampergerja in predsednika Obrtno-
podjetniške zbornice Grosuplje Milana Saška ter seveda 
udeležence strokovnega omizja in vse podjetnike in druge 

2. izobraževalni dnevi malega gospodarstva:
Prodreti in uspeti na tujih trgih

OOZ Grosuplje, v sodelovanju z Občino Grosuplje,
organizira seminar

»Kako s čim manj stroški  delno ali v celoti preoblikovati s. p. v d. o. o.«

Predavatelj: Iztok Mohorič, svetovalec na OZS, specialist za davčne zadeve
Seminar traja 4 šolske ure.

Seminar bo v petek, 30. 10. 2015,
ob 10. uri v Domu obrtnikov, Ob Grosupeljščici 1B, v Grosupljem.

Udeležba je za poslovne subjekte iz občine Grosuplje (zaradi sofinanciranja Občine Grosuplje) ter člane OOZ 
Grosuplje s poravnano članarino povsem BREZPLAČNA, za vse ostale znaša kotizacija 60 EUR. Prijavnica (vloga) 

s podrobnim programom seminarja se nahaja na spletni strani OOZ Grosuplje, www.ooz-grosuplje.si, ki jo 
najkasneje do 26. 11. 2015 posredujte na ooz.grosuplje@ozs.si. Dodatne informacije po telefonu 01/786 51 30. 

Pohitite, število mest je omejeno!

Novoletno obdarovanje otrok na OOZ GROSUPLJE
Območna obrtno-podjetniška zbornica Grosuplje bo tudi letos v decembru pripravila

novoletno obdarovanje otrok svojih članov in njihovih  zaposlenih. 

Vse informacije, skupaj s prijavnico, najdete na spletni strani OOZ Grosuplje (www.ooz-grosuplje.si). Prijavnice 
zbiramo najkasneje do 30. 11. 2015.

Območna obrtno-podjetniška zbornica Grosuplje
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udeležence predavanj je uvodoma pozdravila strokovna 
direktorica Izobraževalnega zavoda Znanje Martina Šetina 
Čož. Nekaj spodbudnih besed pa je vsem prisotnim ta dan 
namenil tudi župan dr. Peter Verlič, ki je s svojim pozdravnim 
nagovorom letošnje 2. izobraževalne dneve malega 
gospodarstva tudi uradno odprl.

Prvo srečanje je potekalo na temo Prodreti in uspeti na tujih 
trgih, v tednih kasneje pa se je zvrstilo še pet srečanj, in sicer: 
Poslovanje z Avstrijo in Madžarsko, Poslovanje z Balkanom, 
Poslovanje z Nemčijo in Švico, Poslovanje z Rusijo in na temo 
Ženska v poslovnem svetu.

Jana Roštan

20 let Radia Zeleni val
Radio Zeleni val je praznoval 20. obletnico svojega delovanja v 
torek, 13. oktobra 2015, v prostorih Life Cafe-ja v Grosupljem.

Radio Zeleni val se je leta 1995 prvikrat oglasil iz studia 
na Polževem nad Višnjo Goro, v 20 letih delovanja pa si 
je kot zasebna in neodvisna komercialna radijska postaja 
oblikoval kakovostni celodnevni program, z usposobljenimi, 
izobraženimi radijskimi voditelji in tonskimi tehniki ter 
drugimi sodelavci v povezavi s tehnološko sodobno radijsko 
opremo. Radijski valovi s tremi frekvencami 93,1, 97,0 in 
105,3 MHz danes pokrivajo širše območje Osrednjeslovenske 
regije in obrobja Dolenjske. Pestrost in aktualnost programa 
spremlja 35.000 rednih poslušalcev in približno 100.000 
občasnih, kar radijsko postajo umešča med prvih 10 v 
Sloveniji.

Doseg radijskega programa se je v letu 2009 razširil tudi 
na poslušalce, ki spremljajo program preko spletne strani. 
Statistični podatki kažejo, da spletno stran spremlja več kot 
1.400 rednih obiskovalcev dnevno. Obiskovalci spletne strani 
lahko spremljajo tudi dogajanje v studiu 
v živo preko Zelen'c tv-ja. Preko spleta pa 
imajo odzive celo iz tujine.

Sicer pa sami pravijo, da je Radio Zeleni val 
prvi ekološki radio z zagovarjanjem teze, da 
je potrebno poslušalce opolnomočiti v skrbi 
zase in za svoje zdravje, da bi živeli v čistem 
okolju. V preteklosti so na temo ekologije 
pripravili tudi več projektov. Dodajajo, 
da je vsebina programa raznovrstna s 
poudarkom na regionalni in lokalni 
problematiki. Aktualne dogodke spremljajo 
novinarji na terenu in jih poslušalcem 
predstavljajo v osrednjih informativnih 
oddajah, pa tudi v kratkih novicah ob vsaki 
uri. Poslušalce obveščajo o aktualnostih 

na političnih, gospodarskih, kulturnih področjih, doma in 
na tujem, posredujejo prometne in vremenske informacije 
ter policijska poročila. Predvajajo pa seveda tudi glasbeno 
shemo, ki je zanimiva za različno starostno strukturo 
poslušalcev, s poudarkom na slovenski glasbi. Pravijo še, da 
želijo programsko shemo čim bolj približati okusu in volji 
poslušalcev. Osnovnim informacijam v programu in tako 
pravici do obveščenosti vsakega so dodali še izobraževalne, 
kulturne, svetovalne, sprostitvene in pogovorne vsebine, ki 
jih radijska ekipa sooblikuje skupaj s poslušalci.

Velja pa omeniti tudi dobro sodelovanje z občinami: 
Grosuplje, Ivančna Gorica, Škofljica, Ig, Velike Lašče in 
Dobrepolje. Praznovanju 20. obletnice Radia Zeleni val so tako 
prisostvovali tudi nekateri župani iz naših sosednjih občin, v 
imenu naše občine pa se je praznovanja udeležil ter družini 
Peterka in kolektivu Radia Zeleni val ob 20. obletnici radia 
iskreno čestital direktor občinske uprave Dušan Hočevar.

»Tako kot je 20 let rastel in se razvijal Radio Zeleni val, 
tako se je v tej novi obliki razvijala tudi občina Grosuplje. 
Tudi občina Grosuplje je letos praznovala 20-letnico svojega 
delovanja,« je dejal direktor Dušan Hočevar in povedal, da je 
bilo sodelovanje z radiem vseh 20 let izvrstno. »Vsi dogodki, 
naj si bodo veseli, slavnostni, pa tudi žalostni, so potekali v 
sodelovanju z Radiem Zeleni val in njegovo ekipo. Tako lahko 
rečemo, da je ta napredek, ki ga je občina Grosuplje dosegla 
v teh 20 letih, dosegla tudi s povezovanjem in pa s skupnimi 
uspehi z vašim radiem,« je še povedal in Radiu Zeleni val 
zaželel še mnogo let uspešnega delovanja.

Praznovanju 20. obletnice Radia Zeleni val so se poleg zdajšnje 
ekipe Radia Zeleni val pridružili tudi mnogi sodelavci iz 
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preteklih let, nekateri so bili del ekipe prav od začetka. Je pa 
ob tej priložnosti vse zbrane nagovoril tudi lastnik radia Boris 
Peterka. Dejal je, da je vesel in srečen, in to zato, ker se ob 20. 
obletnici radia veseli skupaj s svojimi sodelavci in prijatelji. 
Spominjal se je, da so bila v teh 20 letih lepa pa tudi težka 
obdobja. Še bolj vesel pa je zato, ker se ob 20-letnici radia 
veseli tudi skupaj s svojo družino, s soprogo Jožico ter s hčerjo 
Majo in s sinom Juretom. Maji in Juretu je po 20 letih radio 

z veseljem in s ponosom tudi predal in njima zaželel veliko 
sreče na nadaljnji poti.

Košček k prijetnemu vzdušju so s petjem in glasbo dodale 
Viktorija ter Tanja Zajc Zupan s hčerko Ano, seveda pa ob 
rojstnodnevnem praznovanju ni manjkala niti torta.

Jana Roštan

Kulturna turistična prireditev BEREMO POD LIPO
Ohranjanje kulturne dediščine kraja je postalo že identiteta 
delovanja Turističnega društva Šmarje – Sap. Letošnja pri-
reditev na trgu pred cerkvijo v Šmarju – Sapu, v nedeljo, 20. 
septembra 2015, je imela naslov Beremo pod lipo. V imenu 
organizatorja prireditve, Turističnega društva Šmarje – Sap, 
je obiskovalke in obiskovalce pozdravil predsednik društva 
Jože Grozde. »Vsi, ki ste spremljali naše delo v preteklem 
obdobju, veste, da izvajamo svoje poslanstvo skozi različne 
tematske kulturne prireditve, ki so namenjene vam, krajanom 
Šmarja, pa tudi ostalim občanom občine Grosuplje in okoli-
ce. Današnja prireditev je namenjena tako najmlajšim, ki se 
šele spoznavajo s črkami, besedami in stavki, kakor tudi vsem 
ostalim generacijam, ljubiteljem pisane besede,« je dejal in 
poseben pozdrav namenil tudi gostom: dr. Francetu Vrbin-
cu, dr. Mihaelu Glavanu, županu dr. Petru Verliču, direktorju 
občinske uprave Dušanu Hočevarju, župniku Bojanu Koro-
šaku, predsedniku Krajevne skupnosti Šmarje – Sap Janezu 
Pintarju, direktorici Mestne knjižnice Grosuplje Roži Kek in 
uredniku Šmarske knjige Jakobu Müllerju.

»Namen današnjega dogodka je pokazati bogato dediščino 
Šmarčanov, ustvarjeno v različnih zgodovinskih obdobjih 
in okoliščinah, ter s tem obogatiti naš zgodovinski spomin z 
novimi spoznanji. Iz zgodovinskega spomina se lahko veliko 
naučimo, zato ga moramo negovati in prenašati na mlajše 
generacije,« je dejal Jože Grozde in se ob tej priložnosti zahvalil 
vsem članicam in članom turističnega društva za trud, ki so ga 
vložili v izvedbo prireditve, pa tudi vsem društvom, zavodom in 
gospodarskim organizacijam ter posameznikom, ki so kakorkoli 
prispevali k prireditvi. »Naj pozitivna energija in dobra volja 
prevzame tudi vas, dragi obiskovalke in obiskovalci, skupaj 
uživajmo v lepi besedi, pesmi in veselemu druženju,« je še 
dejal.

Dogajanje na prireditvi je bilo večplastno z razstavami, kul-

turnim programom, delavnicami za otroke in odrasle ter s 
ponudbo na stojnicah. Pesem o smrti dveh otrok Matevža 
Kračmana, Šmarskega šolmoštra, so zapeli pevci Moškega 
pevskega zbora Šmarje - Sap, ki ga vodi zborovodkinja Moj-
ca Jevnikar Zajc. Pevke in pevci Mladinskega pevskega zbora 
župnije Šmarje, ki ga vodi Barbara Černe Strgar, so zapeli 
dve pesmi šmarskega rojaka, pesnika in komponista Ivana 
Zormana, ki je bil v Ameriki  kulturni voditelj svoje genera-
cije. Z ljudskimi pesmimi so nas razveselile Ljudske pevke 
Večerna zarja, Društva upokojencev Šmarje –Sap, ki jih vodi 
Tone Kirm. Predstavili so se nam domači pesniki Slavko Za-
viršek, Mirjana Šernek, Jakob Barbo in Ivo Frbežar, Kristina 
Oblak pa nam je v pravem šmarskem narečju povedala, ka-
kšen je recept za dolgo življenje. V učilnici župnišča so člani 
turističnega društva v sodelovanju z Zvezo društev slepih in 
slabovidnih Slovenije postavili na ogled razstavo »Svet dru-
gačnih občutenj«, v Turenčku pa smo si lahko ogledali raz-
stavo knjižničnega in drugega gradiva o Šmarju. S to razstavo 
so se pridružili slovenskemu projektu Rastoča knjiga, katere 
glavni namen je poudariti vlogo knjige kot simbola za razvoj 
kulture, znanosti in umetnosti.

V Turenčku je postavljena tudi etnološka razstava, ki jo je 
uredila etnologinja Alenka Škamperle, ter idejni načrt krajev-
nega središča Šmarja – Sapa arhitekta Dejana Vilarja.
Prireditvi sta prisostvovala tudi ugledna gosta, ki sta nekoč 
živela v Šmarju - Sapu in soustvarjala našo kulturno zgodo-
vino, dr. Mihael Glavan, ki velja za velikega strokovnjaka na 
področju rokopisnega gradiva, in dr. France Vrbinc, ki ima 
z dolgoletnim delom pri Mohorjevi družbi in slovenskemu 
programu ORF velike zasluge za slovenstvo med rojaki v Av-
striji. Dr. France Vrbinc danes živi na avstrijskem Koroškem, 
zato mu je župan dr. Peter Verlič ob tej priložnosti izročil tudi 
spominsko darilo.
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»Spoštovani dr. France Vrbinc, zelo počaščen, vesel in pono-
sen sem, da vas kot rojaka lahko pozdravim in upam, da ste 
danes, ko ste med nami, o našem Šmarju dobili lep vtis,« je 
dejal župan.

»Vse dogajanje mi jemlje dih, mi jemlje sapo, čeprav sem iz 
Sapa,« je ob prejemu spominskega darila duhovito pripomnil 
dr. France Vrbinc in nam zaupal, ko je v uvodu prireditve 
poslušal šmarske pevce, da se je spomnil na davna leta, ko je 
s 16 leti začel prepevati na Sapu, danes pri skoraj 92 letih pa 
še vedno poje.  

Pogovor o branju pod lipo, o slovenstvu in slovenskem jezi-
ku je v Turenčku, tako kot tudi celotno prireditev, vodil dr. 
Boštjan Narat. Dr. Vrbinc se je spomnil domače lipe s Sapa, 
ki je ni več, »povozila« jo je cesta. Lipa, simbol slovenstva, 
raste tudi na otoku na Vrbskem jezeru. Ob njej stoji hrast, 
simbol nemštva, in obe drevesi sta prepletli veje. Ta prizor 
simbolizira stanje na avstrijskem Koroškem, kjer je zadnje 
čase manj pritiskov na Slovence, a je vse manj ljudi, ki govori 
slovensko, čeprav se v šolah vedno več učencev uči tudi slo-
venščino, a le kot tuj jezik. Na Koroškem se vprašanje jezika 
postavi pred človeka vsak dan. Dokler je v območju svoje 
hiše, lahko govori slovensko, ko prestopi prag hiše, se življe-
nje odvija v nemščini. 

Dr. Glavan je poudaril, da je jezik neuničljiv, kljub pritiskom 
je preživel in na Koroškem celo oživlja. Tudi naši izseljen-
ci po svetu so dolgo vztrajali pri slovenskem jeziku, seda-
nje generacije pa ohranjajo vsaj kulturo, pesem. Tudi Louis 
Adamič, ki je v Ameriki zaslovel kot pisatelj, je ohranjal svoj 
materni jezik. Slovenski jezik ni majhen jezik, je bogat. Na-
cionalna knjižnica hrani pisano bogastvo slovenskega jezika.
Jakob Muller je povedal, da slovenska beseda seže le malo 
čez meje slovenskih meja, če gremo dlje, moramo uporabiti 
drug jezikovni kod. Zato se zavedamo, da ni le domači jezik 
bogastvo, ampak da je tudi znanje drugih jezikov pomembno. 
Angleščina vdira na vsa področja človekovega življenja, zato 
moramo odnos do materinega jezika vzgajati, da se kultivi-
ra, ohrani v vseh panogah življenja. Dotaknil se je tudi dela 
Louisa Adamiča, saj pripravlja knjigo do sedaj še neprevede-
nih odlomkov iz njegovih del, v katerih se dotika tudi jezika. 
Adamič je hotel govoriti, pisati in razmišljati po angleško, 
vendar angleško ni govoril brezhibno, ves čas pa je zasebno 
ohranjal stik s slovenskim jezikom.

Za majhen ali velik jezik ni pomembno število govorcev, je 
dodal dr. Vrbinc, ampak ali je človek s svojim jezikom sposo-
ben izražati vse tisto, kar čutimo in doživljamo. To nam daje 
na Koroškem moč, zavest, da pripadamo slovenski skupnosti.
Dr. Vrbinc je omenil petje in z njegovo pripovedjo, kako po-
membno je petje v pevskem zboru vplivalo na zavest ljudi in 
premikalo miselnost tudi na ravni politike.

Prireditev se je zaključila pod lipo. Na stojnicah in delavni-
cah so otroci poslušali pravljice iz knjige Marije Samec So z 
vilicami pisali, otroci iz vrtca pa so izdelali lutke in pravljice 
oživili. Ogledali so si slikamice, jih vzeli v roke in prebrali, 
izdelovali os miniaturne knjige in sestavljali besede. Za za-
ključek smo poslušali še posnetek pesmi o Šmarski lipici, ki 
jo je uglasbil in zapel Martin Štibernik.

Jana Roštan, foto: Brane Petrovič

Igra vode v Županovi jami
Obilno deževje v minulem tednu je spremenilo tudi 
vsakodnevno podobo Županove jame. Že ko vstopite vanjo, 
slišite, da je vode več kot običajno. Skozi propustne kamnite 
sklade nad jamo se pretaka po nevidnih kanalih, v jami pa 
ustvarja zanimivo igro vode, ki curlja po kapnikih, kaplja v 
ponvice ali pa žubori nekje, kjer jo samo slišimo.

Najbolj izrazito igro šumenja vode slišimo v Zadnji dvorani, 
35 m pod površjem. Tam z manjšega stalaktita na stropu 
dobesedno curlja. Na poti do tja pa je vsaj kratkega postanka 
vredno jezerce v Srebrni dvorani. 

Med šolskimi jesenskimi počitnicami, od 24. oktobra do 1. 
novembra, bodo vodeni ogledi v Županovi jami vsak dan ob 
15. uri. Prosimo za najavo na 041/407-705.

Damjan Viršek, foto: Marjan Trobec
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Starinokop Jernej Pečnik se je rodil 24. 8. 1835 v vasi Cesta 
v Dobrepolju, umrl pa je 12. 6. 1914 v Ljubljani. Ob stoti 
obletnici njegove smrti mu je Turistično društvo Dobrepolje 
ob podpori občine in krajanov postavilo spominsko ploščo 
in organiziralo pohod z njegovim imenom po dobrepoljski 
dolini. V decembru 2014 smo obiskali Naravoslovni muzej v 
Ljubljani, kjer smo si poleg rokopisne zbirke, po kateri nas je 
vodila dr. Anja Dular, ogledali tudi arheološki del, po katerem 
nas je vodil dr. Peter Turk. Tedaj ga je že pobudnik vseh 
prireditev v čast Pečniku Edo Zgonc povabil, naj bi spremljal 
našo odpravo na Dunaj, kjer v Naravoslovnem muzeju 
hranijo izkopanine Jerneja Pečnika, tudi z Magdalenske gore.

Muzejsko arheološko zbirko na Dunaju so prenavljali in v 
septembru so jo odprli. V soboto, 3. oktobra 2015,  je poln 
avtobus Dobrepoljcev in nekaj Grosupeljčanov sredi noči 
odpeljal na Dunaj. Med potjo nam je naš vodič Edo Zgonc 
povedal nekaj osnovnih podatkov o Avstriji in predvsem o 
rodovini Habsburžanov. 

V Naravoslovnem muzeju je vodenje prevzel dr. Peter Turk. 
Skozi prazgodovinski del z dinozavri smo se le sprehodili, 

ustavili pa smo se pri vitrinah železne dobe, to je čas zadnjega 
tisočletja pred Kristusom. Dr. Turk se je najprej ustavil pri 
vitrinah z zlatimi predmeti. Zlato je bila ena prvih znanih 
kovin, redka je, ne oksidira, rumena barva simbolizira sonce 
in zato je od vsega začetka zlato predstavljalo vrednost; kdor 
ga je imel, je imel moč in oblast, torej je od nekdaj ta kovina 
opravljala razločevalno funkcijo med ljudmi. V naslednjih 
vitrinah pa smo že občudovali halštatske izkopanine. 

Evropski mreži 12 pešpoti, ki se raztezajo v skupni dolžini 
1000 km po vsej Evropi, se v Sloveniji pridružujeta E6 in E7. 
Pohodniki, domači in tuji, ob poti spoznavajo lepoto naše 
domovine, kulturno in naravno dediščino in prispevajo k 
sožitju, sporazumevanju in miru v svetu. E6 vodi od  Baltika 
do Jadrana. Naš del poti od Drave do morja je postavil 
gozdarski inženir Milan Ciglar leta 1975, zato se po njem 
tudi imenuje. Komisija za popotništvo, ki je delovala pod 
okriljem Planinske zveze Slovenije in Zveze gozdarskih 
društev Slovenije, je poti trasisarala, označila in vsa leta tudi 
primerno vzdrževala. Postavili so kontrolne točke, kjer so 

popotniki prejeli žig. 
Zaradi vojne v državah 
bivše Jugoslavije je 
pohodništvo zastalo, 
zdaj pa ponovno oživlja.   

V četrtek, 5. oktobra 
2015, so se na 
Gozdarskem inštitutu v 
Ljubljani zbrali ljubitelji 
pohodništva ob 40. 
obletnici evropskih 
pešpoti. Organizatorji 
srečanja, predvsem 
predsednik Komisije 
za evropske pešpoti 
Jože Prah, so pripravili 
zanimiv program. 

Govorniki so osvetlili pešačenje po poteh E6 in E7 z različnih 
zornih kotov, od zdravja, ki ga prinaša gibanje v naravi, do 
spoznavanja kulturne in naravne dediščine in možnosti za 
turizem in trženje.

Po naši občini poteka del poti E6, ki vstopi v naše kraje z 
litijske strani in se nadaljuje proti Turjaku. Kontrolni točki 
sta v Grosupljem pri Mariji Kralj na Ljubljanski cesti 7 in pri 
Županovi jami oziroma pri Janezu Kraljiču v Velikih Lipljenih 
13. Na ličnih plakatih, ki so bili razstavljeni na prireditvenem 
prostoru, smo opazili tudi fotografijo kapnika iz Županove 
jame Marjana Trobca, s fotografijami pa je opremil tudi 
članek Minke Grablovic (oba sta člana društva Županova 
jama – turističnega in okoljskega društva Grosuplje), ki je bil 
objavljen v jubilejnem biltenu.

Del poti E6 poteka po trasi Grosupeljske pešpoti, ki jo 
vzorno vzdržuje Planinsko društvo Grosuplje, ki ga vodi 
Franc Štibernik. E6 pa je ponekod izgubila oznake in je 
zaradi sprememb v naravi marsikje neprehodna. Komisija 
za evropske pešpoti bo prispevala barve in smerokaze, 
člani Planinskega društva Grosuplje in Županova jama – 
turističnega in okoljskega društva Grosuplje, koordinatorka 
je neutrudna članica turističnega društva Minka Grablovic, 
pa bodo z združenimi močmi celoten odsek E6 po naši občini 
ponovno očistili in označili.

Marija Samec, foto D. Samec

40 let evropskih pešpoti v Sloveniji

Plakat E6 z označenimi kontrolnimi 
točkami po naši občini

Magdalenska gora in Jernej Pečnik v Naravoslovnem 
muzeju na Dunaju

Situla z Magdalenske gore, v vitrini v ozadju so vidne čelade
s slovenskih halštatskih najdišč.
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Obdobje starejše železne dobe je dobilo ime po mestu Hallstatt 
v Avstriji, kjer so prvič izkopali izdelke iz železa, kakršne 
so kasneje odkrili tudi na Slovenskem. Okoli Hallstatta so 
rudniki kamene soli in ljudje so živeli v rudniških rovih. Plaz 
je rove zasul, sol pa je konzervirala njihova oblačila, usnjene 
nahrbtnike, posodo in tudi hrano. Našli so ostanke svinjine 
in žit, kar je potrebno za ričet. Torej, kadar jemo ričet, ki 
se podobno imenuje v večini evropskih držav, se moramo 
zavedati, da jemo zelo starodavno jed.

Naravoslovni muzej na Dunaju tudi po prenovi ni iz vitrin 
odstranil predmetov halštatskega obdobja iz Slovenije:  situle, 
čelade, pasne spone, sponke za oblačila, posode in žare. S 

ponosom smo si ogledovali izkopanine iz naših krajev, z 
Magdalenske gore in Hrastja, in obžalovali, da so v tujini. 
Jernej Pečnik je potreboval denar za naslednja izkopavanja, 
zato je prodal izkopanine tistemu muzeju, ki je več plačal.

Obiskali smo tudi Univerzo na Dunaju, kjer so na stenah 
zapisani vsi rektorji, med njimi tudi Luka iz Dobrepolja, 
Trubarjev sodobnik. Po hodnikih s kipi znanih umetnikov in 
znanstvenikov nas je vodil  dr. Feliks Bister. Med sprehodom 
mimo stolnice in znamenitih stavb ob Grabnu smo doživeli 
tudi kolone protestnikov proti priseljencem in tiste, ki so 
zagovarjali pomoč prebežnikom z vojnih območij.

Marija Samec, foto D. Samec

ZDRAVI TUDI POZIMI
Svet, v katerem živimo, postaja vedno bolj tekmovalen in naporen. Dnevi so prekratki, časa 
je premalo za sebe in drage osebe okoli nas. Potem pa pridejo še zdravstvene težave. Tako 
potiho, ne vedoč, nenapovedano. Le občutimo jih, ko zaskeli v grlu, zahrope v prsih ali pa 

zaboli v glavi. Od vseh obveznosti, službe in šole se nam rado zvrti, dnevni stres je premočan 
in slabo vpliva na naše zdravje. Tega vsega se zavemo, ko je ponavadi že prepozno. Zato se je 

potrebno včasih zateči k alternativni prehrani. 

Da boste povsem zdravi, vam ne moremo garantirati. Da pa vas bodo z veliko verjetnostjo 
gripe in prehladi obšli v velikem loku, pa vam lahko zatrdimo. Olje divjega origana je 

stoodstotni naravni antiseptik in antibiotik.

Dober je, ker krepi imunski sistem, izboljšuje zdravje dihal, pomaga pritežavah s sinusi, 
uspešno uničuje preko 30 vrst mikroorganizmov, dokazano uničuje kandido (Candida), e.coli, 

stafilokoke, salmonelo, takisto tudi uničuje mikroorganizme, ki povzročajo okužbo kože 
in težave s prebavo, izboljšuje gibljivost sklepov in prožnost mišic. Zgoraj opisano temelji 
na raziskavah, ki so bile opravljene v minulih letih.  Študije dokazujejo učinkovitost tega 

naravnega olja. Tri študije dr. Paula Belaicheja so pokazale, da je olje divjega origana ubilo 
96 % bakterij pnevmokokov, 92 % vseh Neisseria, Proteus in stafilokokov. Sevi Neisseria 

povzročajo bolezni, kot so gonoreja ali meningitis. Oblike Proteus gastrointestinalnega okužbe, 
stafilokoki pa so odgovorni za zastrupitev s hrano. Olje divjega origana odpravlja 83 % in 78 
% Streptococcus Enterococcus, ki so povezane z bolečinami v grlu, škrlatinko, sindromom 

toksičnega šoka, cistitis, okužbe ran in anoreksija.

Poiščite naše proizvode in se prepričajte.
Številni, ki so nam zaupali, so bili navdušeni.

ERIN M.R. D.O.O., DOLENJSKA CESTA 242, 1000 LJUBLJANA
TELEFON: 0590/55-141 ALI 051/382-995

WWW.ERIN.SI

(oglasni članek)
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TK Grosuplje bogatejši za defibrilator
Teniški klub Grosuplje je septembra v klubske prostore dodal 
defibrilator, ki pomaga reševati življenja v primeru zastoja 
srca.

»Smo eden redkih sloven-
skih športnih klubov, ki je z 
donacijami zbral sredstva 
za nakup defibrilatorja,« 
ponosno pravijo v TK Gro-
suplje. Pobudo za nakup 
defibrilatorja je dal član 
upravnega odbora Igor Ka-
stelic, ki se je pred časom 
znašel v situaciji, ko je bilo 
potrebno hitro ukrepati.Na 
pobudo za nakup naprave, 
ki s pomočjo električnega 

sunka lahko ponovno požene srce, so se na srečo odzvali tudi 
mnogi donatorji, za kar so jim v klubu še posebej hvaležni. 

Članom kluba je uporabo defibrilatorja predstavil Mitja Lo-
vrič, inštruktor temeljnih postopkov oživljanja. Kot je pove-
dal, v Sloveniji na leto zaradi zastoja srca umre približno 3000 
ljudi, največja težava pa je, da ljudje, ki so priča dogodku, ko 
nekomu odpove srce, ne vedo, kako reagirati.

»Štejejo pa sekunde. Odločilnega pomena je masaža srca, ki 
jo moramo izvajati vse do prihoda reševalcev,« je izpostavil 
Lovrič. Prednost defibrilatorja je povsem enostavna uporaba, 
seveda pa moramo slediti osnovnim napotkom.

Le-ti se nahajajo na tiskanem listu ob napravi v klubskih pro-
storih TK Grosuplje. 

Tamara Barič

RDEČI KRIŽ SLOVENIJE

OBMOČNO ZDRUŽENJE GROSUPLJE

vabi na

KRVODAJALSKO 

AKCIJO

V PONEDELJEK, 26. 10. 2015,  OD 7. DO 13. URE,
V OSNOVNI ŠOLI LOUISA ADAMIČA V GROSUPLJEM

S seboj prinesite osebni dokument s fotografijo.

SKUPAJ REŠUJMO ŽIVLJENJA!

Rotary klub Grosuplje vas vabi na

Dobrodelni koncert Rotary kluba Grosuplje in župnije Grosuplje

Nastopali bodo:
Ernest Bartmann – orgle Ljubljanski godalni kvartet

Glasbena šola Grosuplje – kvartet pihal Matjaža Robavs - tenor

Koncert bo v soboto 7. novembra 2015
ob 19.00 uri v župnijski cerkvi Grosuplje

Vstop je prost, prostovoljni prispevki bodo namenjeni župnijski Karitas.

Vljudno vabljeni
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Turistični zvezi Slovenije smo na temo Z igro do prvih turi-
stičnih korakov prijavili celoletni projekt Ptice v naši bližini. 
Letošnja rdeča nit je Zeleni turizem in iskanje zelenih doži-
vetij. 

V oblačnem septembrskem jutru nas je obiskal očka naše de-
klice Tise, ki je ornitolog. 
Pod gozdom ob našem vrtcu je napel mrežo za lovljenje ptic 
in predvajal posnetek ptičjega petja.

Preko jarka po rosni travi je tja popeljal še nas.

Pokazal nam je, kako obročka ptičke, ki se ujamejo v mrežo. 
Spravi jih po vrstah v manjše mrežaste vrečke. Nato pa dru-

go za drugo stehta, ji izmeri perutko in ji na nogico natakne 
obroček s kodo. Ta oznaka  pove tistemu, ki ptico najde, od 
kod je priletela.

Še sam gospod Mihelič je bil začuden, koliko različnih ptic se 
je ujelo to jutro v Št. Juriju: sinička, plavček, menišček, dolgo-
repka, lišček, mali detel, cikovt, čižek in druge. Tako je vsak 
otrok dobil svojega ptička.

Povsem prevzeti smo bili, ko smo smeli v svojih rokah podr-
žati te drobcene in ljubke živalice in jih spustiti, da so zletele 
na svobodo. 

Čez nekaj dni nam je gospod Tomaž Mihelič pokazal nekaj 
posnetkov in nam predstavil značilnosti ptic. Zaupal nam je 
tudi, da so letos prvič mladičema štorkelj, ki sta se izlegla v 
gnezdu v Benatu pri Ponovi vasi, namestili nahrbtnika z na-
pravo, ki beleži, kje ptici potujeta proti Južni Afriki. Zanimivo 
je, da sta ubrali povsem isto pot, čeprav si sledita na razdalji 
300 km.
Tisin očka nam je posebej položil na srce, naj pozimi hra-
nimo ptičke, saj je to enostaven in naravi prijazen način za 
opazovanje divjih vrst neposredno na našem pragu in odli-
čen pripomoček za učenje o naravi. Obljubil je, da nas bo še 
obiskoval in nam tako obogatil spoznanja o pticah. Hvaležni 
smo mu, da si je vzel čas za nas in nam pripravil tako posebna 
in nepozabna doživetja. Veselimo se že naslednjega srečanja. 

Jana Kovač in Iva Kocjan, vzgojiteljici iz enote Kosobrin, 
VVZ Kekec Grosuplje

Ptice v rokah otrok iz vrtca Kosobrin, Št. Jurij

V Zasebnem vrtcu Sonček v Sončnih dvorih smo tudi letos 
obeležili teden otroka. Geslo tedna otroka je bilo: »Nekaj ti 
moram povedati,« zato smo strokovne delavke otrokom 
omogočile, da se izražajo na različne načine (preko glasbe, 
plesa, lutk, risbe …).

V dopoldanskem času smo otrokom ponudile raznolike de-
javnosti, med drugim smo jim pripravile tudi glasbeno-vo-
kalni nastop, ob katerem so otroci spoznali nekaj inštrumen-
tov (kitara, sintesajzer, prečna flavta) in lutkovno predstavo 
''Pod medvedovim dežnikom''. Otroci so bili nad dogajanjem 
navdušeni, še posebej zanimivi so jim bili inštrumenti, saj so 
tudi sami lahko ''zaigrali'' nanje.

V naše dejavnosti radi vključimo tudi starše, saj to otrokom 
veliko pomeni, zato smo v tednu otroka organizirali še kosta-
njev piknik. Čeprav smo se bali, da še ne bomo našli kostanja, 
so ga pridne roke naših otrok, njihovih staršev in vzgojiteljic 
nabrale toliko, da smo ga skupaj z otroki pekli še naslednje 
dopoldne. 

Zaradi slabega vremena je piknik potekal kar v vrtcu, ampak 
to ni pokvarilo dobrega vzdušja. V prvi igralnici so se starši in 

otroci preizkusili na različnih gibalnih postajah in se ob tem 
zabavali ter razgibali. V drugi igralnici pa so potekale likovne 
dejavnosti, prav tako pa smo se tam posladkali z različnimi 
dobrotami, ki so jih prinesli starši. V osrednjem prostoru je 
eden od očetov pekel kostanj, s katerim smo se posladkali ob 
koncu.

Hvala vsem staršem in otrokom za sodelovanje in prijetno 
druženje. Veselimo se prihodnjih srečanj z vami.

Maja Marinčič, dipl. VPO

Sončkov teden otroka in kostanjev piknik

Likovno ustvarjanje in sproščeno druženje ob sladkih dobrotah.
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Tri dolge mesece so trajale naše počitnice. Nekatere skupine 
so lansko šolsko leto zaključile z izleti. Na skupni izlet za celo 
univerzo sta nas etnologinja Majda in arhitekt dr. Peter Fi-
ster popeljala na Koroško. Nepozabno lepo in poučno je bilo.  
Hvala obema še enkrat.

Da nam ni bilo dolgčas čez poletje, smo se nekateri vsak te-
den srečevali na kavi, vsako jutro pa nas je v dveh skupinah 
(pri Domu starejših občanov in pri Kulturnem domu) družila 
tudi jutranja telovadba Šola zdravja po priporočilu ruskega 
zdravnika dr. Grišama. Nekaj možnosti za druženje je torej 
le bilo tudi med počitnicami. Končno je tudi to dolgo vroče 
poletje minilo. Komaj smo pričakali, da se spet začnejo naša 
redna srečanja.  

V četrtek, 1. oktobra 2015, smo se zbrali v dvorani Druž-
benega doma Grosuplje slušateljice in slušatelji, mentorice 
in mentorji, animatorke in animatorji, da bi slovesno začeli 
novo šolsko leto. Zapel je Mešani pevski zbor U3, ki ga vodita 
dirigentka Gabrijela Cedilnik in korepetitor Primož Cedilnik. 
Deluje šele tri leta, sestavlja pa ga 25 pevk in pevcev. Letos 
smo z vajami pričeli že v začetku septembra, da smo v treh te-
dnih naštudirali tri nove pesmi. Slovenska dežela Benjamina 
Ipavca na besedilo Jakoba Razlaga je znana čitalniška domo-
ljubna pesem. Beli cvet je pesem iz filma Moje pesmi, moje 
sanje. Grosupeljska himna pa je bila napisana v čast našemu 
mestu. Prvič smo jo slišali v izvedbi Poliških ljudskih pevcev.  
V nekoliko predelani  skladbi za mešani zbor sta solo pela ba-
sist Tine Zibelnik in tenorist Tone Zalar. Pesem je delo našega 
občana, glasbenika, violončelista in profesorja Edvarda Ada-
miča, ki je bil prisoten v dvorani. V kulturnem delu programa 
je Katja Bricelj izbrala za to priložnost šaljivo šolsko pesem 
Jacquesa Preverta.

O učnem programu in drugih načrtih za letošnje leto je spre-
govorila vodja naše univerze Andreja Smolič. Poudarila je 

predvsem pomen prostovoljstva, ki se odpira na različnih rav-
neh. Osnovna šola Brinje je dala pobudo, da bi člani UTŽO 
pomagali učencem pri pridobivanju in utrjevanju znanja iz 
matematike, fizike, tujih jezikov, pa tudi slovenščine, saj prav 
na to šolo hodi veliko otrok iz družin, kjer doma ne govorijo 
slovensko. 

Medgeneracijsko sodelovanje nekatere skupine izvajajo že 
dlje časa. Likovne skupine so dejavne v Centru dnevnih ak-
tivnosti v Domu starejših občanov, lepo sodelujemo z vrtci in 
vsemi osnovnimi šolami. Vodstvo univerze se trudi zagotoviti 
prostor za vse skupine, ki delujejo pod njenim okriljem, kar ni 
lahko, saj univerza ne deluje le v eni stavbi. Letos se bo univer-
za prijavila na Ministrstvo za šolstvo s programi dela za dve 
naslednji leti, da bi pridobili certifikat, da smo izobraževalna 
ustanova. Na podlagi tega dokumenta bi lahko kandidirali na 
razpisih za sredstva, s katerimi bi obogatili našo dejavnost.

Kot gostja nam je na letošnjem srečanju predavala doktori-
ca medicine Katarina Vukelič o nevarnostih za srce in žilje. 
Vedenje o zdravem načinu življenja je pomembno za vsa ži-
vljenjska obdobja. 

Zahvalili smo se našima dvema vodjema Andreji Smolič in 
Dori Adamič, da nas držita skupaj in da vodita to ustanovo 
tako, da lahko uresničuje zastavljene načrte. 

Ljudski modrijan je izjavil, da je »en danes za dva jutri«. Vsak 
dan sproti je treba izrabiti vse, kar tisti dan ponuja. Zato so 
obiskovalci prireditve izrabili čas že pred slovesnostjo in takoj 
po njej, da so se včlanili v UTŽO in vpisali v razpisane pro-
grame. Zamudniki se lahko še vpišejo pri vodstvu UTŽO ali 
pri mentorjih izbranih programov. Večina skupin je začela z 
delom že takoj naslednji teden. 

Marija Samec
Foto: Franci Zorko in Vera Puhar

Uvodna prireditev v 12. akademsko leto
Univerze za tretje življenjsko obdobje 
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Člani Centra aktivnosti Grosuplje smo se v sredo, 30. 9. 2015, 
odpeljali v Cankarjev dom v Ljubljani, kjer smo se v okviru 
Festivala za tretje življenjsko obdobje predstavili obiskoval-
cem festivala. Na stojnici smo pripravili predstavitev delav-
nic za urjenje spomina. Za obiskovalce smo pripravili naloge, 
ki so jih reševali s pomočjo članov centra, ki so delavnice za 
urjenje spomina v Centru aktivnosti Grosuplje obiskovali 

preteklo leto. Svoje pridobljeno znanje so ponosno predajali 
vedoželnim. Z veseljem so priskočili na pomoč  vsem, ki so ob 
reševanju nalog naleteli na težave in jih usmerjali, da so nalo-
ge uspešno rešili. Dve uri druženja sta hitro minili. Ker smo 
imeli do odhoda avtobusa še dobro uro časa, smo se spreho-
dili med ostalimi stojnicami ter preverili, kaj zanimivega nam 
ponujajo. Polni lepih vtisov smo se zadovoljni vrnili domov.

Center aktivnosti Grosuplje je z aktivnosti v novem letu že 
pričel. Prve delavnice so se začele 5. oktobra. Letošnji vpis je 
presegel pričakovanja, saj smo članom centra ponudili tudi 
nekaj novih, zelo zanimivih aktivnosti. Za delavnice, v katere 
se je vpisalo največ članov, pa smo razpisali še dodatne termi-
ne. V nekaterih skupinah je še nekaj prostih mest, zato vabi-
mo vse, ki jih naše aktivnosti zanimajo, da se nam pridružijo. 
Pokličite nas na tel. 040 88 55 28, ali pa poglejte našo spletno 
stran: www.ca-grosuplje.si. 

Pripravila: Metka Velepec Šajn

Center aktivnosti Grosuplje se je predstavil
Na F3ŽO v Cankarjevem domu

Tudi letos je v Cankarjevem domu v Ljubljani potekal Festi-
val za tretje življenjsko obdobje – F3ŽO, od 29. 9. do  1.10. 
2015, in sicer letos že petnajstič.

Tu predstavljajo svoje dejavnosti razna podjetja in društva 
iz domovine in tujine. Veliko se predstavljajo tudi kulturna 
društva. Med sodelujočimi smo bile tudi pevke LASTOVKE s 
svojim petnajstminutnim programom z naslovom PESEM JE 
KOT SONCE. Zapele smo pod vodstvom naše zborovodki-
nje Mojce Intihar. Na harmoniko nas je spremljal tudi tokrat 
Luka Žitnik. Z zapetim programom smo bile zelo zadovoljne 
in se z mislijo, da smo lepo zastopale našo občino, srečne vr-
nile domov.

Valentina Vehovec

ŽePZ Lastovke v Cankarjevem domu

V Domu starejših občanov Grosuplje imamo pestro družab-
no življenje, veliko aktivnosti in kreativnih dejavnosti.

V okviru dvodnevnih prireditev na temo Nasvidenje poletje, 
pozdravljena jesen, ki so potekale v četrtek, 1. oktobra, in v 
petek, 2. oktobra, smo imeli tudi dneve odprtih vrat. Vode-
ni ogledi hiše so bili dobro obiskani. Obiskovalci so dobili 
tudi spominska darilca, ki jih je skupina stanovalcev pridno 
ustvarjala in izdelovala v mesecu septembru.

In kaj vse se je dogajalo po hiši? Četrtek je bil posvečen slo-
vesu od poletja. V dopoldanskem času smo imeli v jedilnici 

degustacijo ribjih jedi. Za ribe smo se odločili iz več razlogov: 
spominjajo nas na morje, so zdrava hrana, veliko naših sta-
novalcev ribjo hrano odklanja. Pridna ekipa iz kuhinje je pri-
pravila sedem različnih obrokov: tunino pašteto, hobotnico v 
solati, ocvrte lignje, polnjene lignje s tatarsko omako, rižoto 
z morskimi sadeži, brancina s šampinjoni in morsko pizzo. 
Končna ugotovitev je bila, da je vse zelo dobro in okusno. V 
popoldanskem času nas je obiskal PROPER BEND, skupina 
mladih, prijetnih fantov, šolanih glasbenikov, ki so nas razva-
jali z dalmatinskimi in slovenskimi  evergrini. 

Nasvidenje poletje, pozdravljena jesen
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Fantje po polj’ gredo
18.  srečanje ljudskih pevcev in godcev je v Kulturni dom v 
Račno, v soboto, 10.10., privabilo veliko število ljubiteljev 
ljudske pesmi in domačih viž. Dolga leta se skupini ZARJA in 
MLADA ZARJA ukvarjata z raziskovanjem, zapisovanjem in 
prepevanjem ljudskih pesmi ter igranjem ljudskih viž.

Slovenci smo različni tako po narečjih svojega jezika kot po 
etnoloških značilnostih posameznih območij. Ali ni potem-
takem naravno, da je tudi naša pesem pokrajinsko različna, 
vsebinsko bogata in glasbeno zanimiva, je v uvodu povedal 
povezovalec programa Igor Ahačevčič. 

Tako so na odru zapeli najprej domači pevci, člani skupine 
ZARJA in MLADA ZARJA ter zaigrali ČUŠPERSKI GOD-
CI. Iz Bizeljskega je prišla skupina starejših pevcev, za njimi 
sta zapela mlada bratca Zagmajster, ter družina Zagmajster 
in zaigrali  mladi godci Folklorne skupine LINTVAR iz Šen-
tjurja pri Celju.  Vokalna skupina LEŠČEČEK iz Veržeja in  

Ljudske pevke ROŽCE iz Dolenjskih Toplic pa so iz svojega 
bogatega programa zapele po tri pesmi. 

V zadnjem delu so se predstavile mlade sestrice Mihaela, Ka-
tja in Veronika Kadilnik iz Slovenskih Konjic,  ki so si nadele  
ime “Me tri do polnoči”. S svojo  mladostjo in živahnostjo so 
še popestrile in zaključile prijeten večer.

Večera sta se udeležila tudi župan dr. Peter Verlič, ki je vse 
navzoče na koncu pozdravil, ter  direktor občinske uprave 
Dušan Hočevar.  Predsednik Krajevne skupnosti Račna Raj-
ko Palčar pa je po končanem programu vse skupaj povabil 
na otvoritev novega avtobusnega postajališča v Račni in ga 
predal svojemu  namenu. 

S pesmijo in plesom smo zaključili večer. Ob polnoči. 

Jožica Poderžaj

V petek dopoldne pa nas je stiskanje jabolk v mošt sredi jedil-
nice popeljalo v jesen. Obiskali so nas otroci iz vrtca Rožle in 
skupaj smo pili mošt. Otroci so  nam zapeli nekaj pesmic. Peli 
smo tudi mi. V pomoč nam je bil harmonikar David Kastelec, 
ki večkrat pride med nas. Kuhinja nam je pripravila degusta-
cijo marmelad in različna peciva iz jabolk. V popoldanskem 
času  smo imeli različne aktivnosti: barvanje mandal, družab-
ne igre, telovadbo. 

Preživeli smo dva lepa, prijetna dneva. Druženje z obiskovalci 
je popestrilo jesenske dneve. Energija, ki smo jo v teh dneh 
prejeli od obiskovalcev in nastopajočih, pa nas bo grela še dol-
go časa. Hvala vsem, ki ste nas obiskali. Pa pridite še kdaj!

Napisala: Jožica Kralj, dipl. del. terapevtka
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Srečanje upokojencev in drugih starejših iz občin Grosuplje, 
Ivančna Gorica in Dobrepolje

V soboto, 10. oktobra 2015, je v športni dvorani Osnovne šole 
Stična potekalo Kulturno družabno srečanje upokojencev in 
drugih starejših iz občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Dobre-
polje. Srečanju so prisostvovali gostje: župani občin Grosuplje 
dr. Peter Verlič, Ivančne Gorice Dušan Strnad, podžupan občine 
Ivančna Gorica Tomaž Smole, podžupanja občine Dobrepolje 
Nevenka Dolgan, direktorica Doma starejših občanov Grosuplje 
mag. Marta Gašparovič, predsednik Mestne zveze upokojencev 
Ljubljana in predsednik Osrednjeslovenske pokrajinske zveze 
društev upokojencev Marjan Sedmak, podpredsednica Mestne 
zveze društev upokojencev Anka Tominšek in še nekateri drugi 
predstavniki Zveze društev upokojencev Slovenije in drugih pri-
jateljskih društev upokojencev.

Srečanje se je pričelo s prijetnim in dinamičnim nastopom mla-
dih glasbenikov Gross upi iz Glasbene šole Grosuplje, enote 
Ivančna Gorica, prijazen pozdrav vsem zbranim pa je nato zaže-
lela predsednica Koordinacije društev upokojencev občin Gro-
suplje, Ivančna Gorica in Dobrepolje Malči Žitnik.

»Naj bo tudi tokratno srečanje prijeten uvod v naša priljubljena 
jesenska druženja, organizirana v okviru naših društev,« je dejala 
in se spomnila razmišljanja župana dr. Petra Verliča ob neki dru-
gi priložnosti, ko je dejal, kako pomembno je dandanes druženje, 
povezovanje, sodelovanje, kako pomembno je, da se srečamo 
v živo in ne le preko telefona ali preko spleta. Tudi ona meni, 
da potrebujemo drug drugega. Žene potrebujejo svoje može in 
možje svoje žene, otroci potrebujejo svoje starše, bratje svoje se-
stre, vsi pa tudi prijatelje.

Številne dejavnosti, koristne, prijetne, zdrave in vsakršne druge, 

ki bogatijo, plemenitijo in sooblikujejo življenje dobršnega dela 
prebivalcev občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Dobrepolje, se 
odvijajo tudi v društvih upokojencev teh občin. Zahvala, da se 
številni društveni programi lahko odvijajo, gre tudi omenjenim 
občinam. Kot je še dejala Malči Žitnik, pa so hvaležni tudi za tiste 
projekte, ki nastajajo za dvig standarda vseh občanov, so pa za 
starejše še posebej dragoceni. To so med drugim razširitev Zdra-
vstvenega doma Grosuplje, vključitev občin Grosuplje in Ivanč-
na Gorica v projekt starejšim prijazne občine, odprtje dnevnih 
centrov aktivnosti za starejše ter razširitev in posodobitev Doma 
starejših občanov Grosuplje. Nosilcem lokalnih oblasti je tako 
zaželela, da bi imeli tudi v prihodnje srečno roko pri upravljanju 
in vodenju lokalnih skupnosti.

Vse zbrane v dvorani je pozdravil in nagovoril tudi župan dr. 
Peter Verlič. »Občina Grosuplje letos praznuje 20. rojstni dan. To 
pomeni, da smo se pred 20 leti ločili od Ivančne Gorice in Dobre-
polja, ampak tako srečnih ločencev, kot jih vidim danes tukaj, jaz 
še nisem srečal. In bodimo še naprej takšni ločenci, ker smo krasni 
prijatelji,« je nekoliko v šali dejal župan dr. Peter Verlič in ob tej 
priložnosti na kratko omenil tudi nekaj načrtovanih projektov. 
Že v naslednjih dveh mesecih bosta krožišči pri Logotu in Pod 
gozdom postali stalni, v Šmarju – Sapu bomo naslednje leto do-
bili polni priključek, na Polici pa bomo začeli graditi osnovno 
šolo. V letu 2017 bomo začeli graditi tudi dolgo pričakovan nad-
voz v Sončne dvore.

Ob koncu nagovora pa je župan vsem zbranim zaupal še, da se je 
tudi na današnjem srečanju nekaj naučil. »Ni starosti, smo samo 
večno mlada srca,« je dejal in vsem zaželel prijetno druženje še 
naprej.

Srečanje upokojencev in drugih starejših so s svojimi nastopi po-
pestrili pevski zbori: Sončni žarek iz Društva upokojencev Šent-
vid pri Stični, Škrjanček iz Društva upokojencev Dobrepolje, 
Lastovke iz Društva upokojencev Grosuplje in Večerna zarja iz 
Društva upokojencev Šmarje – Sap. Posebni gost tokratnega sre-
čanja pa je bil Marko Vozelj. Srečanje je potekalo v res prijetnem 
vzdušju in veselem razpoloženju, tako pa se je tudi zaključilo. 
Prav vsi v dvorani smo namreč zapeli dve lepi pesmi: V dolini 
tihi in Dan ljubezni.

Jana Roštan, foto: Brane Petrovič
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10. razstava gob v Hočevju
Za nami je tridnevna razstava gob v Hočevju. Člani DGŠŠ Ho-
čevje smo v septembru 2015 tradicionalno  organizirali že 10. 
razstavo gob, kot vsakič do sedaj pod Štentovim kozolcem v Ho-
čevju, ki je za naše gobe pravi balzam. Letos Društvo gobarjev 
Štorovke Šentrumar Hočevje praznuje 10-letnico delovanja in 
kot se za jubilej spodobi, smo se še posebno potrudili, slavnostno 
okrasili kozolec in za naše zveste obiskovalce nabrali in razstavili 
preko 340 vrst gob. 

Otvoritev razstave je bila v soboto, 19. septembra 2015, ob deseti 
uri. V nagovoru je predsednik Društva gobarjev Štorovke Šen-
trumar Hočevje  Pavle Gregorka  pozdravil navzoče in na kratko  
predstavil 10-letno delo  društva. Poudaril  je, da naloge in cilji,  
ki smo si jih v društvu zadali,  niso bili zgolj rekreacija, kot zdra-
va in koristna oblika preživljanja prostega časa v naravi, ampak 
mnogo več. Med člani, članicami in širšim prebivalstvom širimo 
spoznanje o gobah, o varstvu in pomembnosti gozdne mikroflo-
re in gob kot naravnega bogastva.

Naš velik dosežek je zagotovo gobarski dom na Šentrumarju, 
ki je, hvale vredno, zgrajen izključno z donatorskimi sredstvi in 
s prostovoljnim delom članov, članic in simpatizerjev društva. 
Na Ministrstvu za okolje in prostor RS smo  pridobili status ne-
vladne organizacije na področju ohranjanja narave, ki deluje v 
javnem interesu. S ponosom lahko pogledamo na prehojeno pot 
in naše uspehe v 10-letnem obdobju, ki je za nami. Zagotovo 
pa vsega tega ne bi zmogli brez povezanosti članstva, odrekanj, 

požrtvovalnega in brezplačnega dela ter prizadevanj posamezni-
kov, ki so znali organizirati člane in spodbuditi posameznike in 
skupine za izvedbo programskih nalog in ciljev.

Naloge in cilji društva tudi po desetih letih ostajajo enaki: varo-
vanje narave, poglabljanje znanja o gobah in mikroflori, ozave-
ščanje širše javnosti o pomembnosti gob kot naravnega bogastva 
ter to znanje prenašati na mlajše generacije. 

Navzoče  je pozdravil tudi župan občine Dobrepolje Janez Pa-
vlin, pohvalil delo društva,   razstavo gob pa označil kot velik 
dogodek  v občini in jo poimenoval »festival gob«. 

V kratkem kulturnem programu so nastopili: ženski pevski zbor 
»Lastovke« iz Grosupljega pod vodstvom zborovodkinje Mojce 
Intihar, mešani pevski zbor »Škrjanček« iz Vidma pod vodstvom 
zborovodje Josipe Mihelčič in  mladinska folklorna skupina iz 
Osnovne šole Dobrepolje pod vodstvom mentoric Mateje Hoče-
var in Martine Perhaj.               

Razstava vsako leto privablja nove in nove obiskovalce iz bližnje 
in daljne okolice, tudi iz sosednjih občin, kar nas še dodatno mo-
tivira.  Z ogledom razstave nas je v nedeljo počastila tudi delega-
cija Občine Grosuplje, župan dr. Peter Verlič, direktor občinske 
uprave Dušan Hočevar in Iztok Vrhovec. Občina Grosuplje nam 
je pri razstavi pomagala finančno in materialno, za kar se vod-
stvu  še posebno zahvaljujemo.

V ponedeljek, 21. 9. 2015,  je bil ogled razstave namenjen učen-
cem osnovnih šol. Preko 190 učencev od prvega do tretjega ra-
zreda so si z zanimanjem ogledali razstavo. Obiskali so tudi naš 
dom gobarjev na Šentrumarju. V nedeljo je v okviru spremljeval-
nega programa potekalo tekmovanje v pripravi gobjih jedi.  

Tako je minil mesec september, ki ga je zaznamovalo zelo aktiv-
no delo članov in članic društva. Trud, ki ga  vložimo v razstavo, 
je bogato poplačam, ko vidimo zadovoljne obraze obiskovalcev 
in slišimo njihove pohvalne besede, ki jih tudi letos ni manjkalo. 

Nasvidenje naslednje leto na enajsti razstavi gob v Hočevju.

Zapisali:  Gerta Gregorka in Valentina Vehovec



29GROSUPELJSKI ODMEVI   |  OKTOBER 2015Kultura

40. obletnica DPM Šmarje – Sap – »RASTEMO Z MLADIMI«
Člani Društva prijateljev mladine Šmarje – Sap smo v soboto, 
10. oktobra 2015, praznovali svoj 40. rojstni dan. V avli Po-
družnične šole Šmarje – Sap smo pripravili posebno prazno-
vanje. »Rastemo z mladimi« je bil naš slogan, saj že štirideset 
let resnično rastemo kot osebe in kot podporni ter aktivni čla-
ni društva. Prireditve so se poleg številnih krajanov in članov 
društva udeležili tudi predsednica Zveze prijateljev mladine 
Darja Groznik, župan občine Grosuplje dr. Peter Verlič, di-
rektor občinske uprave Dušan Hočevar s soprogo, predsednik 
Krajevne skupnosti Šmarje – Sap Janez Pintar s soprogo, rav-
nateljica Osnovne šole Louisa Adamiča Grosuplje Janja Zu-
pančič in ravnateljica VVZ Kekec Grosuplje Majda Fajdiga. 

Vseh 40 let smo se člani društva trudili, da bi otrokom našega 
kraja polepšali njihovo otroštvo in mladostništvo, v soboto 
pa so ti otroci, mladostniki in mladi odrasli ljudje nastopili v 
kulturnem programu za nas. Na odru so se zvrstile glasbene, 
pevske, igralske in plesne točke, ki so jih pripravili otroci iz 
vrtca Pika, učenci Podružnične šole Šmarje – Sap, plesalci 
Plesnega kluba Spot, igralci gledališke skupine Fabula est, 
nastopil pa je tudi Šmarčan, bivši učenec šmarske šole, Dejan 
Vunjak. Program je povezovala domačinka in televizijska vo-
diteljica Tjaša Petrič.

Po kulturnem programu je sledil igrivi program, kjer smo pri-
kazovali nekatere starodobne igre v nasprotju z novodobnimi, 
poznanimi le današnji mladini. Igre so se menjavale glede na 
interes obiskovalcev in niso bile namenjene le otrokom. V 
gumitvistu so se lahko preizkusile tudi marsikatera mami-
ca ali babica, ki jim je bila igra znana že iz rane mladosti. 
Program je potekal pod mentorstvom vzgojiteljic Enote Pika 
Šmarje – Sap in Taborniškega rodu Louis Adamič Grosuplje. 
Povezovalka programa je bila Nina Mestek, vsestransko ak-
tivna Šmarčanka.

Ustanovitev in delovanje društva:

Društvo prijateljev mladine Šmarje - Sap je prostovoljno, sa-
mostojno in neprofitno združenje fizičnih oseb, kar pomeni, 
da se lahko za 40 let neprekinjenega delovanja zahvalimo 
predvsem aktivnim članicam in članom ter drugim zunanjim 
sodelavcem.

Neuradni viri navajajo, da se je lokalna krajevna skupnost leta 

1975 odločila, da ponovno ustanovi Društvo prijateljev mla-
dine (DPM), kar pomeni, da je v našem kraju društvo delova-
lo že prej, a podatki o predhodnem delovanju niso ohranjeni. 
V prvih letih se v zapisih največkrat pojavlja naziv Krajevna 
organizacija Društva prijateljev mladine Šmarje - Sap, le-ta 
pa se je leta 1980, z vpisom v register društev pri SRS Skup-
ščini Občine Grosuplje, uradno preimenovala v Društvo pri-
jateljev mladine Šmarje - Sap.

Na območju občine Grosuplje smo edino tovrstno delujoče 
društvo. Občinska zveza je obstajala le krajši čas. A to ni ni-
koli jemalo volje do prostovoljstva številnim članicam in čla-
nom, ki so v teh 40 letih sodelovali pri delovanju in vodenju 
društva. Ugotavlja se, da je društvo iz leta v leto celo bolj 
aktivno. Redno sodelujemo z društvi in zavodi našega kraja 
(s turističnim društvom, z osnovno šolo, javnimi in zasebnimi 
vrtci …), občasno tudi širše (Grosuplje, Ljubljana).

Društvo vseskozi deluje po načelih, ki so zapisana pri Zvezi 
prijateljev mladine Slovenije, saj je del te zveze. Na podlagi 
Zakona o društvih je občni zbor društva sprva sprejel Pravila 
DPM, leta 1997 pa Statut DPM, ki velja še danes. V štirih 
desetletjih delovanja se je mnogo spremenilo, a osnovno po-
slanstvo društva ostaja skozi vsa leta nespremenjeno. Glavni 
namen in temeljni cilj delovanja  je dvig kakovosti življenja 
otrok, mladostnikov in družin, zastopanje ter uveljavljanje 
njihovih interesov in potreb, hkrati pa tudi zaščita njihovih 
pravic.

Dosežki društva:

Ob 50. obletnici delovanja ZPMS je naše društvo in nekaj 
najbolj dejavnih članov prejelo posebno priznanje za dolgo-
letno delo in posebne prispevke, dosežke in uspehe pri delu 
z otroki in za otroke. Leta 2014 smo sodelovali pri ustanovi-
tvi Mladinskega sveta Grosuplje in postali pridruženi član. 
Mladinski svet združuje organizacije, ki delujejo na področju 
mladih in kot njihovi predstavniki vplivajo na lokalno sku-
pnost, da se le-ta učinkovito odziva na njihove potrebe. V 
letu 2015 smo prejeli priznanje Občine Grosuplje z bronastim 
znakom Občine Grosuplje za uspehe indosežke, ki imajo tra-
jen pomen za razvoj, ugled in promocijo občine.

Program društva:

Nekaj aktivnosti nas spremlja že vseh 40 let, saj lahko otro-
ci našega kraja vsako leto pričakajo dedka Mraza in se ude-
ležijo pustovanja. Nekaj aktivnosti pa se je prilagajalo času 
in razmeram. Nekoč smo organizirali razstave ročnih del in 
sprejem cicibanov v pionirje, dandanes pa otrokom pripra-
vljamo ustvarjalne, športne in filmske dogodke ter jih vodimo 
na izlete.

Najpogostejše aktivnosti so:

- pustno rajanje,
- božično-novoletna prireditev z obdarovanjem,
- ustvarjalne delavnice za predšolske in osnovnošolske otro-

ke,
- športni dogodki,

Otroci se igrajo.
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Mestna knjižnica Grosuplje se je tudi letos vključila v doga-
janje Socialnega tedna, ki je pod okriljem Socialne akademije 
potekal že sedmo leto. Letošnja tema je bila »V iskanju dia-
loga«.

V ponedeljek, 28. 9., smo se zbrali na predavanju Alenke 
Rebula in Josipe Prebeg. Obe sta strokovnjakinji za komuni-
kacijo, povezavo umskega, čustvenega in telesnega. Ljudem 
pomagata skozi zapletene procese k bolj ustvarjalnemu življe-
nju. Pa tudi z besedami znata, zato smo z veseljem pričakovali 
predavanje na temo Pot do miru med nami.

Večer je bil bogat preplet misli, ki niso zgolj teorija, v sebi no-
sijo izkušnjo, ki deluje kot blaga in hkrati močna spodbuda.  
Pogosto se ljudje v odnosih odločamo, da bomo ali ohranja-
li  povezanost  ali pa bomo iskreno povedali, kar mislimo in 
čutimo. Prepričani smo, da moramo eno žrtvovati na račun 
drugega. A lahko imamo oboje! Drobne stvari, kjer ne zataji-
mo sebe in ne povozimo drugega, nas korak za korakom učijo 
dialoga, resnične izmenjave, kjer ohranjamo živo iskrenost, 
hkrati pa tudi povezanost.

Večer je izzvenel v debati in izmenjavi  misli s poslušalci, 

- šolski kino, 
- gledališke predstave, glasbeni nastopi, praznovanja,
- obdarovanje prvošolčkov ob vstopu v šolo, odličnih deve-

tošolcev in otrok v vrtcu, ki so vključeni v bralnega palčka,
- pomoč socialno šibkim družinam,
- sodelovanje z osnovno šolo, vrtcem, s krajevno skupnostjo, 

z lokalno skupnostjo in z društvi v domačem kraju,
- izobraževanje za otroke, mladostnike in starše.

Področje delovanja in podporniki:

Društvo prijateljev mladine Šmarje - Sap pokriva celotno 
Krajevno skupnost Šmarje - Sap. Poleg omenjenega spadajo 
v naš okoliš še sledeči kraji: Sela, Cikava, Mali Vrh, Veliki 

Vrh, Huda Polica, Gajniče, Tlake, Podgorica, Zgornja Slivni-
ca ter Paradišče.

Delovanje društva je poleg prostovoljstva in aktivnosti čla-
nov v veliki meri odvisno tudi od razpoložljivih finančnih 
sredstev. Pri tem nam vsa leta ob strani stojijo sponzorji in 
donatorji, za kar se jim najlepše zahvaljujemo. Večinoma 
so to obrtniki in mala podjetja iz naše krajevne skupnosti in 
izven nje, KS Šmarje - Sap ter Občina Grosuplje. Večji delež 
finančnih sredstev pa dobimo tudi s pobiranjem članarine in 
prostovoljnih prispevkov naših sokrajanov.

Hvala vsem!

Katarina Rupnik,
predsednica DPM Šmarje - Sap

Od leve proti desni: Renata Križman, Darja Groznik, Marica Fric, Milena Lunar, Katarina Rupnik

Alenka Rebula, Josipa Prebeg in Karel Gržan v okviru 
Socialnega tedna gostje v grosupeljski knjižnici
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Jesen je čas, da se študentje aktiviramo!
Ko se gozd obleče v jesenske barve in nas nizke temperature tr-
masto prisilijo, da nadenemo tople plašče, takrat je tudi čas, ki 
nam študentom in dijakom ponuja mnogo možnosti, da se akti-
viramo. Mladi smo polni idej in znanja. Samo odprto priložnost 
potrebujemo, da se lahko izkažemo in svojemu razmišljanju ter 
delu dodamo višjo ali celo tržno vrednost. 

Pri iskanju zaposlitve je potrebno biti še kako aktiven. To smo 
spoznali že v četrtek, 15.10., na Kariernem sejmu v Ljubljani. 
Tam smo lahko v enem dnevu naredili velik korak naprej k redni 
zaposlitvi. Na enem mestu smo imeli možnost spoznati bodoče 
delodajalce, udeležiti se  brezplačnih predavanj, testiranj in ka-
riernih svetovanj. 

Še več pa nam obeta prav sredina oktobra. Že 20. 10. nas Mladin-
ski svet Slovenije in Zavod Nefiks vabita na konferenco ''Dobro-
došli na trgu dela''. Konferenca bo potekala v torek, 20. oktobra, 
od 9.30 do 14.00, v Ljubljani, nanjo pa se je potrebno predhodno 
prijaviti. Od 20. do 22.10. bo na Gospodarskem razstavišču po-
tekala 16. študentska arena, ki bo poskrbela za prijetno druženje, 
slikovite sejemske prostore, mreženje, kul in uporabna predava-
nja, zaposlovanje, zabavo, šport in kulturne poslastice.

Prav v tem vikendu pa bomo aktivni tudi 
GROŠ-evci. Takrat bo tudi pri nas potekala 
vseslovenska študentska krvodajalska akcija 
''Častim ½ litra''. V UE smo jo razširili kar na 4 
termine. Študentje, kot tudi vsi ostali, boste lah-
ko darovali kri  21. 10. 2015 v Ivančni Gorici (v 
srednji šoli Josipa Jurčiča od 7. do 13. ure), 22. 
10. 2015 v Dobrepolju (v osnovni šoli Dobre-
polje od 7. do 12. ure), 23. 10. 2015 v Šentvidu 
pri Stični (v osnovni šoli od 7. do 12. ure) in še 
26. 10. 2015 v Grosupljem (v osnovni šoli Lo-
uisa Adamiča od 7. do 13. ure). Do sedaj je v 
jesenski študentski krvodajalski akciji ''pol litra 
častilo'' že več kot 800 študentov iz cele Sloveni-
je. Veselimo se, da bomo tudi Groševci del te že 
tradicionalne akcije. 

V preteklem obdobju se je Študentski klub Groš aktivno pred-
stavil kar v treh občinah. S svojo stojnico smo bili prisotni na 
prireditvi ''Grosuplje v jeseni'', 19. 9. 2015, ki se je v organizaciji 
Študentskega kluba Groš nadaljevala še dolgo v noč s prireditvijo  
''GROŠ na ulici''. Po kratkem zatišju in mnogih delovnih sestan-
kih članov upravnega odbora ŠK Groš smo se predstavili še  10. 
oktobra na 6. pohodniškem festivalu ''Dobrepoljsko vandranje''. 
Obiskovalce smo, tako kot že preje v Grosupljem, počastili z 
našimi ''Grošalinkami''. Priznati moramo, da je bil odziv kljub 
deževnemu vremenu več kot odličen. Še isti dan pa smo našim 
novim članom s Škofljice pripravili prvi Grošev žur prav na nji-
hovem koncu, v baru Špica. Tudi tu je bila udeležba nad vse-
mi pričakovanji. Tako smo pokazali, da študij ni samo naporno 
učenje in guljenje šolskih klopi, ampak tudi zabava in sprostitev. 
V prihodnje pa načrtujemo še mnogo projektov – od športnih 
dogodkov in izletov pa do potopisnih predavanj in izobraževanj. 
Vse skupaj pa bomo seveda začinili s kančkom zabave! 

Spremljajte nas na naši uradni FB strani Študentski klub GROŠ 
in na www.klub-gros.com. In ne pozabite, GROŠ-evcu ni nikoli 
dolgčas!

Patricija Kastelic, Študentski klub GROŠ

kjer je bila najmočnejša misel, da ni nobenih bližnjic, česar v 
majhnih, vsakdanjih situacijah nismo sposobni, tega ne bomo 
v večjih in pomembnejših. Tudi kot narod v svojih najbolj 
bolečih temah ne. A lahko treniramo. Delamo vedno večje 
korake. Smo iznajdljivi, vztrajni in ustvarjalni. 

Na koncu se je večer ob pesmi in dolgem druženju pravzaprav 
spremenil iz predavanja v srečanje.

Drugi večer v okviru Socialnega tedna je potekal v sredo, 30. 9. 
Bliže dialogu sta nas tokrat popeljala Karel Gržan kot gost in 
Marijan Špoljar kot moderator. Oba sta poskrbela za iskriv in 
dinamičen večer, z veliko smeha in veliko resnega premisleka. 
Karel nam je s svojo globoko duhovno izkušnjo priporočal, 
vedno znova in z različnih zornih kotov, da naj imamo radi 
samega sebe, v vseh svojih darovih in v vseh svojih šibkostih 
in nerodnostih. Ko se sprejmem, potem krč, da sem vreden 
le, če sem popoln, popusti. Popusti tudi nezavedna potreba, 
da svoje slabosti projiciram na drugega, da vidim sebe kot 

dobrega, drugega kot slabega. Popusti strah pred drugim. Po-
veča se možnost, da bom drugega videl takega, kot je. Poveča 
se radovednost o njem izvedeti več. Poveča se možnost, da 
večkrat zavrnem igrico delitve na naše in njihove. 

Predlagal je trening, za katerega zadnje čase povsod dela re-
klamo: na eno slabo lastnost našega bližnjega poiščimo pet 
dobrih. Iz tega izpeljana teza, da bi lahko bili v parlamentu 
samo tisti, ki pri drugih strankah na eno slabo lastnost naj-
dejo pet dobrih, nam je priklicala pred oči precej prazen par-
lament...

70 opogumljenih ljudi se je po dobrih dveh urah zadovoljno 
razkropilo na vse konce. Nekateri so prišli čez pol Slovenije, 
da so bili z nami.

Hvala knjižnici, da nam je dala "gnezdo" za dve tako bogati 
srečanji! 

Tina Smrečnik
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Kako zgleda september s taborniško rutko okoli vratu?
Novo šolsko leto se je začelo, začelo pa se je tudi taborniško 
leto, kar za kup navihanih mladih z rutko pomeni začetek 
novih dogodivščin! Začeli smo kot vsako leto z naslednjimi 
dogodki.

V začetku septembra smo se grosupeljski taborniki zbrali pri 
gasilnem domu in z jesenskim zborom pričeli novo taborni-
ško leto Rodu Louis Adamič. Dva voda sta prestopila v GG 
družino, ki sedaj šteje že 4 vode, MČ družino pa sestavlja 5 
navihanih vodov. Skupaj bo tako letos delovalo 9 vodov s sko-
raj 100 člani. Jesenski zbor smo zaključili s pečenjem cime-
tovega twista in polni pričakovanj, kaj bomo počeli vse leto.

Vsi vodi so se že srečali na tedenskih vodovih sestankih, na 
katerih bodo aktivno pridobivali vse vrste znanj – od bivanja 
v naravi in pomoči drugim do spoznavanja kultur, se ukvarja-
li s športi in eksperimenti ter usvajali veščine, starejši pa bodo 
delali na dolgoročnih projektih, kot je na primer izdelava in 
spust vremenskega balona.

Novim aktivnostim primerno smo letos našo Sob'co v gasil-
nem domu opremili z novimi pripomočki za vodove sestan-
ke. S pomočjo Mavrice idej, Vodovedile in Vodovega dnevni-
ka si bomo na zabaven način zadali še več različnih aktivnosti, 
jih predlagali drugim vodom, poročali o njih, jih ocenjevali in 
polnili vrstice znanja.

Ker taborniki ne počivamo, je RLA na prireditvi Grosuplje v 
jeseni imel svojo stojnico, kjer so se otroci lahko preizkusili v 
igrah Minuta do zmage in se nato posladkali. Tam smo delili 
informacije v zvezi z vpisom in odgovorili na vsa nadobudna 
vprašanja bodočih tabornikov.

Približuje se nam zima, zato bomo taborniki med prihaja-
jočimi počitnicami izkoristili še zadnje izdihljaje toplejšega 
vremena na vsakoletnem jesenovanju, ki ga bomo letos pre-
živeli v skavtskem centru v Kočevskem Rogu. Tam se bomo 
pogreli okoli zadnjih ognjev, preden zemljo prekrije snežna 
odeja, raziskovali Kočevski Rog in skovali mnogo novih pri-
jateljstev.

Maks Evgen Obelšer, RLA

Rotaract klub Grosuplje organiziral sklop predavanj 
o podjetništvu in poslovni karieri

V Rotaract klubu Grosuplje smo v septembru in oktobru go-
stili zanimive posameznike, ki so predstavili različne vidike 
podjetništva. Predavanja so se odvijala v Mestni knjižnici 
Grosuplje in so bila dobro obiskana, kar nas še posebej veseli. 
Vstopnine ni bilo, zbrane prostovoljne prispevke pa smo v 
celoti namenili humanitarno-medicinski odpravi v Ugando.

Prvi predavatelj je bil dr. Željko Ćurić, priznani psihiater in 
strokovnjak za usposabljanje na področju poslovne in športne 
psihologije, sicer pa tudi rotarijec. Na predavanju smo izve-
deli, da ima emocionalna inteligenca velik vpliv na uspešnost 
na delovnem mestu, saj smo tudi v službi jezni, zaskrbljeni, 
navdušeni, veseli … Včasih je poslovni svet verjel v moč ra-
zuma, danes pa naj bi kar 80 % poslovnega uspeha prinesel 
emocionalni količnik, zato je še kako pomembno, da znamo 
ustrezno in ob pravem trenutku izraziti svoja čustva.

Na drugem večeru smo gostili energičnega Tomaža Stritarja, 
ki nam je razkril, kako od ideje do uspešnega podjetja. Tomaž 
je po izobrazbi socialni delavec, svoj podjetniški potencial je 
najprej razvijal kot direktor Socialnega inkubatorja, danes 

pa udejanja svojo poslovno idejo in pripravlja predavanja na 
temo socialnega podjetništva. Na predavanju in delavnici, ki 
mu je sledila, smo se naučili, da je od ideje do uspeha dolga 
pot in kako je za uspešno realizacijo poslovne ideje pomem-
ben stik s potencialnimi kupci že na samem začetku oblikova-
nja našega produkta oz. storitve.

Zadnji v sklopu predavanj pa bo namenjen slovenski start up 
zgodbi. Predstavila nam jo bosta Miha Fabjan in Marijan Ko-
lenko.

Člani Rotaract kluba Grosuplje

Ali želite:

• Spoznavati zanimive ljudi

• Sodelovati na lokalnih in mednarodnih projektih

• Potovati in se zabavati

• S svojo energijo in talenti pomagati drugim

In ste stari med 18. In 30. let?
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19. srečanje članic GZG v Čušperku
Sobota, 3 oktobra, se je začela deževno, vendar smo članice 
GZ Grosuplje do popoldneva uredile tudi vreme. Pripravlje-
no smo imele že 19. srečanje članic, in sicer v Čušperku. Zbra-
lo se nas je kar lepo število iz skoraj vseh društev v naši zvezi. 

Skoraj polovica udeleženk se nas je odpravila nekaj poti z av-
tomobili, nato pa peš na Ostri vrh (675m)  nad Čušperkom, 
od koder je res lep razgled po naši občini. Pot so gasilci dan 

prej pokosili in na nevarnem delu celo vgradili jeklene vrvi, 
da smo se počutile prav varno in kot prave planinke. Na poti 
nazaj smo si ogledale apnenice, ki so delovale v Čušperku, in 
prelepo kapelico v vasi.

Za vse so gasilke imele pripravljeno obširno razlago. Za vse 
tiste, ki se vrha niso udeležile, pa so si ogledale skakalnice, 
apnenice in kapelo. Ko smo se vse zbrale zopet v domu, so 

nam otroci pripravili kra-
sen program, poln smeha. 
Domači gasilci so skuhali 
okusen bograč in srečanje 
je bilo popolno. Na začetku 
nas je pozdravil namestnik 
predsednika GZ Grosuplje 
Iztok Vrhovec, po pohodu 
pa predsednik PGD Ču-
šperk Jože Sever. Zahvalila 
bi se PGD Čušperk za vso 
organizacijo.

Majda Kastelic
Predsednica komisije za 

članice pri GZ Grosuplje

Jesenski izlet na Goriško v Goriška Brda
Turistično društvo Št. Jurij je v soboto, 12. septembra 2015, 
organiziralo jesenski izlet na Goriško in v Goriška Brda. 
Zbrali smo se v Št. Juriju v jutranjih urah ter se podali na pot 
proti Vipavski dolini, kjer smo si najprej ogledali Vinsko klet 
Vipava. Pot smo nadaljevali skozi čudovito vipavsko pokraji-
no, ki je bila v tem času že jesensko obarvana in kjer so tudi že 
potekale priprave na trgatev. Pot nas je vodila v Italijo, skozi 
Furlanijo Julijsko krajino do kraja Villesse, kjer smo naredili 
postanek v trgovskem centru Ikea in Tiare.

V popoldanskem času pa smo nadaljevali skozi italijanski del 
Goriških Brd do kraja Dobrovo, kje smo imeli postanek za 

kosilo v dvorcu. V Goriških Brdih smo si tudi ogledali ter se 
povzpeli na 23 m visok razgledni stolp v vasi Gonjače, od ko-
der nam je pogled segal daleč naokoli na briško pokrajino, kot 
tudi na bolj oddaljene konce Slovenije in Italije. Nadaljevali 
smo proti Gorici in naprej do vasi Prvačina, kjer smo si v hiši 
na placu ogledali muzej aleksandrink, ki ga skrbno vodi Dru-
štvo za ohranjanje kulturne dediščine aleksandrink. 

Prisluhini smo zanimivi predstavitvi: to so bile žene in de-
kleta z Goriške, ki so odhajale iskat delo v Egipt, največkrat v 
Aleksandrijo. S svojim odhodom so preprečile propad mar-
sikaterega posestva v goriških in vipavskih vaseh ter rešile 

ogromno družin. Zaposlo-
vanje v Egiptu se je začelo že 
konec 19. stoletja in se po 1. 
svetovni vojni še povečalo. 
Žene so v Egiptu služile kot 
varuške, dojilje, guvernante, 
kuharice, šivilje, sobarice, 
spremljevalke.

Sledila je vožnja proti domu, 
kamor smo prispeli v večer-
nih urah.

Tanja Kadunc
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Aktivno poletje
Veterani vojne za Slovenijo iz občin Grosu-
plje, Ivančna Gorica in Dobrepolje,  organizi-
rani v Območnem združenju Grosuplje, tudi 
to poletje niso mirovali.

V počastitev praznika občine Grosuplje so 28. junija v Ivančni 
Gorici organizirali Odprto prvenstvo v streljanju z malokali-
brsko puško ter, kot se za domačine spodobi, zasedli prvi me-
sti tako v ekipni kot posamični konkurenci. Delegacija zdru-
ženja se je udeležila tudi osrednje proslave, ki je potekala v 
vasi Kompolje v občini Dobrepolje. Proslava je bila organizi-
rana kar s trojnim namenom, in sicer: v počastitev državnega 
praznika dneva državnosti, proslavitev 90-letnice krajevnega 
gasilskega društva in otvoritve prenovljene osnovne šole.

Kot je to že ustaljena praksa, so bili znova med najaktivnej-
šimi  veterani pohodniki. Udeležili so se namreč kar nekaj 

pohodov, med njimi pohoda in 
proslave na Pristavi nad Stič-
no, pohoda na Kočevskem in v 
Ribnici ter v Domžalah.
Žal pa so se morali člani zdru-
ženja zbrati tudi zato, da se še 
zadnjič poslovijo od svojega 
soborca in prijatelja Jožeta Že-
javca.

Kot vidimo, članov OZVVS 
Grosuplje tudi letošnja izjemna 
poletna vročina ni ovirala pri 
njihovih aktivnostih, ki se bodo 

nadaljevale tudi v prihajajočih jesenskih in zimskih mesecih.   

Franci Zorko

Veterani OZVVS Grosuplje na jesenskih pohodih
Pohodniki Območnega združenja veteranov vojne za Slo-
venijo Grosuplje smo se v soboto, 12. septembra 2015, spet 
udeležili pohoda, ki ga vsako leto organizirajo naši prijatelji 
– veterani vojne za Slovenijo  iz Ribnice.
Tokrat so nam pokazali Loški potok – prelepo dolino s čudo-
vitimi vasmi, prijaznimi ljudmi in bogato z mnogimi spome-
niki, ki nas opominjajo na našo polpreteklo zgodovino.

Z dvema avtomobiloma – bilo nas je skupaj devet - smo se 
torej odpravili v Loški Potok – vas Hrib, kjer so nas prijazno 
sprejeli naši prijatelji iz Ribnice, pozdravil nas je tudi župan 
občine  Loški Potok Ivan Benčina, nato pa smo krenili na pot.
Hodili smo skozi vas Bela Voda,  se ustavili pri spomeniku 
pri Martalozu in se počasi  bližali našemu cilju – Partizan-
ski bolnici Ogenjca. Tu smo se najprej odpočili in okrepčali z 
okusno malico, nato pa smo si ogledali muzej s fotografijami 
iz tistih časov, ogledali pa  smo si tudi podzemne prostore te 
bolnice, kjer so se skrivali ranjeni partizani, ki so  bili na kon-
cu izdani in pobiti. Rešili so se samo trije, zato je ta zgodba 
tudi  prišla na  dan.
Vse to nam je razložil Jaka  
Bartol, ki dobro pozna zgodo-
vino teh krajev.  Z zanimanjem 
smo poslušali zgodbo teh juna-
kov in samo  želimo si lahko, 
da se kaj takega ne bi  ponovilo 
nikoli več.

Počasi smo se vračali proti vasi 
Hrib, kjer nas je v lepem no-
vem objektu čakala topla mali-
ca, in si z zanimanjem ogledali 
razstavo zdravilnih rastlin in 
drugih predmetov, ki so raz-
stavljeni v tem hotelu.

Pa se je spet,  kot že tolikokrat,  

pokazala gostoljubnost naših ljudi. Ko smo  odhajali proti av-
tomobilom,  so nas prijazno povabili prebivalci in uslužbenci 
doma ostarelih, da se pridružimo njihovemu srečanju. Ponu-
dili so nam kavo, pijačo in čudovite domače slaščice.

Preden smo se odpeljali proti domu, smo se povzpeli še na 
grič sredi vasi, kjer stoji cerkev, od koder je prelep razgled na 
celo dolino.  

Na koncu smo se poslovili od naših gostiteljev, se zahvalili za 
gostoljubnost in se polni lepih vtisov odpeljali proti domu.

Ti kraji so res tako čudoviti, da se bomo zagotovo še kdaj vr-
nili, če ne drugače, pa gotovo s svojimi družinami.

Ribniškemu pohodu sta v septembru sledila še dva.

Prvi je bil tretjo soboto v septembru, pohod na Goteniški Sne-
žnik, ki ga vsako leto organizira OZVVS Kočevje.  V prele-
pem vremenu so se pohodniki preko kamnitega zidu povzpeli 
na Goteniški Snežnik, med potjo v dolino pa so si ogledali še 
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Zadnjo avgustovsko soboto smo se člani Društva delovnih in-
validov Grosuplje že tradicionalno udeležili romanja in svete 
maše za bolne, invalide in starejše na Zaplazu.  Po sveti maši 
smo se v prijetnem okolju ob druženju z invalidi iz Novega 
mesta zadržali kar nekaj časa. Ko se je dan že prevesil v dru-
go polovico, smo se poslovili in  nadaljevali našo pot proti 
Otočcu.

Tu smo se razdelili v dve skupini. Polovica se nas je šla razgi-
bat v bazen, druga polovica pa se je raje odločila za prijeten 
sprehod po čudoviti okolici Otočca. Čas je kar prehitro minil 
in vsi smo se zadovoljni proti večeru vrnili domov.   

Anica Perme, predsednica DI Grosuplje

V prvih septembrskih dneh, ko sonce ne žge več tako močno, 
morje pa vabi s svojim vonjem, smo člani Društva delovnih 
invalidov Grosuplje preživeli prelep teden na morju. Kar pet-
inpetdeset se nas je zbralo. Novi Vinodolski je kraj, ki smo ga 
obiskali prvič. Po namestitvi v hotelu je večina kar takoj za-
čela raziskovati kraj, kamor smo prispeli. Dneve bivanja smo 
preživljali vsak po svojih zmožnostih, željah in potrebah.

Vsako jutro smo skupaj na plaži začeli s telovadbo. Pod vod-
stvom gospe Olge smo se razmigali, si raztegnili mišice, poz-
dravili sonce in z dobrimi mislimi začeli dan.  Tisti, ki jim 

hoja ne dela težav, so  prehodili vse bližnje vzpetine in vsak 
dan z navdušenjem poročali, kje so bili in kaj so videli. Neka-
teri smo raziskovali bližnjo okolico. Drugi so preživeli veliko 
časa na plaži in ob bazenu. Eni so se peljali z ladjico in raz-
iskovali morsko dno. Nekateri pa so samo uživali v prijetni 
klimi ali pa se neskončno naklepetali. 

Vsi pa smo si bili na koncu enotnega mnenja, da smo se imeli 
lepo, da smo si nabrali novih moči, se naužili sonca, se napla-
vali in da bomo drugo leto vse to ponovili.  

Anica Perme, predsednica DI Grosuplje

Romanje na Zaplaz in kopalni dan na Otočcu  

Letovanje v Novem Vinodolskem po programu
za ohranjanje zdravja invalidov 2015

partizansko tiskarno. 
Bilo je spet lepo doživetje,  ki ga pohodniki ne bodo pozabili.

26. septembra pa so pohodniki spet krenili na pot, tokrat na 
povabilo OZVVS Domžale na pot spominov osamosvojitvene 
vojne.  Pohodniki so bili nad organizacijo navdušeni, saj so 

spet spoznali nove lepe kraje in se družili s prijatelji iz drugih 
združenj.

Ta jesen je bila res bogata z lepimi doživetji in upamo, da bo 
drugo leto tudi tako.

Jelka Janežič
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Maruša sezono zaključila z novim rekordom
Septembra je bila dolenjska prestolnica Novo me-
sto v znamenju 26. mednarodnega atletskega mi-
tinga. Nastopilo je okrog 200 atletinj in atletov iz 
10 držav, v 17 disciplinah. Mitinga se je udeležila 
tudi Maruša Mišmaš v teku na 2000 m z zapre-
kami.

Maruša je sicer letošnjo sezono pričela z rekor-
dnim tekom na 3000 m v Turčiji, kasneje je čas 
še izboljšala v Pragi, za (skorajšnji) konec sezone 
pa je v Novem mestu poskrbela za še en državni 
rekord, tokrat v teku na 2000 m z zaprekami, kjer 
je zmagala s časom 6:27,27. 

Razpis občinskega prvenstva
v hitropoteznem šahu za leto 2015
Zveza športnih organizacij Grosuplje bo organizirala občinsko 
prvenstvo posameznikov v hitropoteznemu šahu. Tekmova-
nje bo potekalo v enotni kategoriji za igralce, starejše od 15 let 
(letnik 1999 in starejši). Pravico nastopa imajo samo igralci s 
stalnim ali začasnim bivališčem v občini Grosuplje.
Tekmovanje bo v soboto, 21. novembra 2015, s pričetkom ob 
9. uri, v prostorih Osnovne šole Brinje Grosuplje, Ljubljanska 
cesta 40 a. Čas igranja bo 5 minut na vsakega igralca (vse po-
teze so zaključene v času 5 minut ali manj na vsakega igralca). 
Igra se brez dodatnega časa. Sistem tekmovanja bo odvisen od 
števila prijavljenih igralcev. Če bo prijavljenih do 16 igralcev, se 
bo igralo po krožnem (Bergerjevem) sistemu – vsak z vsakim. 
Če bo število prijavljenih igralcev večje od 16, se bo igralo po 
švicarskem sistemu z dvanajstimi (12) krogi.
Če bo prijavljeno manj kot osem (8) tekmovalcev, se tekmo-
vanje ne bo izvedlo!
Trije prvouvrščeni tekmovalci bodo prejeli pokale, uvrščeni od 
4. do 6. mesta pa medalje. Pokali bodo podeljeni na tradicio-
nalni prireditvi Zveze športnih organizacij Grosuplje, na kateri 
priznanja prejmejo najuspešnejši športniki naše občine.
Prijavite se lahko osebno, po pošti ali preko elektronske pošte. 
V prijavi je potrebno navesti:
ime in priimek tekmovalca,
letnico rojstva,
telefonsko številko in elektronski naslov.
Prijavnina znaša 5,00 EUR. Nakažete jo na transakcijski račun 
Zveze športnih organizacij Grosuplje, Ljubljanska cesta 40 a, 
1290 Grosuplje, številka SI56 6000 0000 0284 378, sklic 00  2-3-
9, s pripisom “Prijavnina - šah 2015”. Prijava brez vplačane 
prijavnine se ne upošteva! Če tekmovanje zaradi premajhnega 
števila prijavljenih tekmovalcev ne bo izvedeno, bodo že plača-
ne prijavnine vrnjene.
Rok za prijavo na tekmovanje je ponedeljek, 16. november 
2015.
 Zveza športnih organizacij Grosuplje
 vodja strokovne službe: Andrej Cevc
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"Tekma je bila zelo prijetna, navijači so bili super. Skupaj s 
hrvaško kolegico Mateo Parlov sva lovili državna rekorda in 
obema je uspelo. Mislim, da mi vseeno bolj odgovarja tek na 
3000 m z zaprekami, saj se je tek končal kar malo prehitro. 

Sem pa zelo vesela, da se mi je po poškodbi pri skoku čez vodno 
zapreko maja uspelo popolnoma znebiti strahu. S tem sem tudi 
sama sebi dokazala, da je mogoče premagati vsako težavo in 
zapreko," je rekla Maruša po nastopu. 

Sezono je zaključila konec septembra, ko je tekmovala na 
ekshibicijski tekmi Balkanation, ekipnem atletskem tekmo-
vanju ekip članic Balkanske atletske zveze.  Maruša Mišmaš 
je zastopala Slovenijo v disciplini 800 m in osvojila 2. mesto 
s časom 2:08,70.  

Tamara Barič

Mlado in perspektivno atletinjo Marušo Mišmaš
z osebnim sponzorstvom podprla SKB banka
V SKB banki so se odločili, da svoj prispevek slovenskemu športu 
še poglobijo in so zato z osebnim sponzorstvom podprli mlado in 
perspektivno atletinjo Grosupeljčanko Marušo Mišmaš, ki bo na 
olimpijskih igrah v Riu 2016 tekmovala v teku na 3000 m z zapre-
kami. V obdobju sponzorstva se bodo vrstile številne aktivnosti, 
pričele pa so se z dogodkom ob podpisu pogodbe osebnega spon-
zorstva. To je bilo v četrtek, 15. oktobra 2015, pred poslovalnico 
SKB v Grosupljem. 

Dogodku so prisostvovali glavni izvršni direktor SKB banke 
François Turcot, namestnica glavnega izvršnega direktorja SKB 
banke Vojka Ravbar, direktorica divizije Komercialno upravlja-
nje SKB banke Anita Stojčevska, pa tudi direktor občinske uprave 
Občine Grosuplje Dušan Hočevar, ki je Maruši v svojem imenu, 
v imenu župana dr. Petra Verliča in v imenu občine Grosuplje za 
njene izjemne dosežke iskreno čestital, ji zaželel veliko uspeha na 

nadaljnji poti, ko bo naslednje leto nastopila na olimpijskih igrah 
pa bomo zanjo gotovo močno stiskali pesti prav vsi Grosupeljčani.   

»Za vrhunske rezultate je treba veliko trdega dela in odrekanja. 
Meni se je to poplačalo z izpolnitvijo norme za olimpijske igre. Am-
pak zdaj so cilji še večji in rabim še dodatno pomoč, zato sem zelo 
vesela, da je SKB banka v meni videla perspektivno športnico in mi 
ponudila svojo pomoč,« je ob dogodku povedala Maruša Mišmaš 
in se SKB banki zahvalila za sponzorstvo. »To pa je tudi dodatna 
motivacija in sem vesela, da gremo skupaj naprej proti Riu,« je še 
dejala. Sicer pa nam je Maruša zaupala, da je njena velika želja, da 
bi na olimpijskih igrah v Riu tekla v finalu, med drugim pa smo 
izvedeli tudi, da je zlata maturantka in odlična študentka. Na Fa-
kulteti za farmacijo študira laboratorijsko biomedicino.

Jana Roštan
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V Rokometnem klubu Grosuplje se ob začetku sezone 
2015/16 veliko dogaja. Za nami je praznovanje 55 let obstoja 
RK Grosuplje, dogodek smo zabeležili z dnevom rokometa, 
ki smo ga prijetno in odmevno zaključili. Prisotni smo bili 
tudi na prireditvi Grosuplje v jeseni. Na stojnici so obiskoval-
ci dobili veliko informacij o RK Grosuplje in se preizkusili v 
metanju žoge na gol ter prejeli lepo nagrado. 

A aktivnosti v klubu ne pojenjajo. Treningi so v polnem za-
mahu, v oktobru smo začeli tudi z mini rokometom, ki poteka 
v sklopu šolskih dejavnosti. Treningi za mlade šolarje poteka-
jo dvakrat tedensko in so brezplačni. Namen brezplačnih tre-
ningov je vključitev mlajših osnovnošolcev v zdravo športno 
življenje in seveda spoznavanje lepote in polnosti rokometa v 
RK Grosuplje. Vpisi v klub še potekajo, vsakega novega člana 
smo zelo veseli.

Za mlajše selekcije je najpomembnejše, da se med mladimi 
pletejo nove prijateljske vezi, športni duh in ekipno delo, ki 
je dobra popotnica za osebno rast posameznika in kasnejše 
aktivnosti v poklicnem in zasebnem življenju.

Pri starejših selekcijah, kot so mladinske in članske vrste, pa 
je potrebno stremeti tudi k doseganju čim boljših rezultatov. 
Tako je klub prepoznavnejši in privlačnejši za vse, ki iščejo 
mesto svojega športnega udejstvovanja. Igralci si največ izku-
šenj naberejo na ligaških tekmovanjih in prijateljskih tekmah. 

Vsakdo, ki vsaj bežno spremlja žensko odbojko v Sloveniji, 
pozna imeni Monika Potokar in Urška Igličar. Več kot uspe-
šno se pojavljata tudi v različnih evropskih tekmovanjih. Prav 
tako mnogi dobro vedo, da prihajata iz naših krajev, tako se 
ob njunih tekmovanjih in uspehih pojavi ime naše občine 
Grosuplje kot kraj bivanja ali kot začetek njune športne poti v 
grosupeljski odbojkarski šoli.

Monika Potokar je prisotna v 
odbojkarskem svetu že kar nekaj 
časa in ima temu primerno že ve-
liko izkušenj in odmevnih uspe-
hov. V zadnjih letih je vseskozi 
prisotna v različnih vrhunskih  
evropskih odbojkarskih klubih 
oziroma igra v tamkajšnjih  ligah. 
Zaigrala je tudi v evropski Ligi pr-
vakov, kar je velika želja vsakega 
športnika. Njeno ime, talent in 
predstave so nedvomno dobro 
znane in zapisane pri mnogih 
evropskih odbojkarskih strokov-
njakih.

Urško Igličar so že kot gimnazij-
ko zvabili v največji slovenski od-
bojkarski kolektiv – v mariborski 
Branik. Zelo uspešno je dve leti 
zastopala njihove barve in tudi 
ogromno prispevala k osvojitvi 
dveh novih državnih naslovov. 
V zadnji sezoni je odbojkarsko 
zvestobo obljubila kamniškemu 
Calcitu in izdatno pripomogla, 
da se je naslov državnih prvakov 

preselil v kamniški klub. V zadnjih treh letih je torej postala 
kar trikrat zaporedoma državna prvakinja z dvema različni-
ma kluboma. Za kako velik uspeh pravzaprav gre, govori tudi 
dejstvo, da so si z zadnjo zmago Kalcitovci zagotovili nasto-
panje v najvišje rangiranem evropskem klubskem tekmova-
nju – v evropski Ligi prvakov, kar je za slovensko odbojko 
edinstven primer.  

Obe naši igralki sta bili tudi na skupnih, enomesečnih pripra-
vah z žensko državno člansko reprezentanco, ki se je pripra-
vlja za nastop na evropskem prvenstvu na Nizozemskem. Za 
našo žensko ekipo je bilo to prvič, da so se uvrstile na tako ve-
liko tekmovanje. Urška žal na EP, kljub dobri pripravljenosti, 
ni odpotovala, vzroki pa so verjetno bolj subjektivni. Selektor 
izhaja iz kluba, kjer je imela ob odhodu kar nekaj težav, pre-
prečili so ji namreč šolanje v ZDA, kjer je bila že sprejeta, zato 
se je kasneje odločila za kamniški klub. 

Dobra novica je tudi, da je pred kratkim tudi Monika Potokar 
podpisala pogodbo s kamniškim Kalcitom, tako bosta naši 
igralki, iskreno upajmo, uspešno nastopali skupaj v evropski 
ligi prvakov in tudi v domačem prvenstvu.

Primera uspešnih igralk kažeta, da grosupeljski odbojkarski 
klub dela zelo dobro, da zna poiskati talente, jih vzgojiti in 
pripraviti na vrhunska tekmovanja. Ima dobro organizira-
no šolo z dobrimi trenerji, vodstvom in široko bazo mladih 
igralk, želnih napredovanja in dokazovanja. Ker je danes vse 
povezano z denarjem, tudi klub za uspešno delovanje in po-
sledično promoviranje našega kraja potrebuje sponzorska ali 
donatorska sredstva, zaželena pa je tudi primerna medijska 
pokritost. Tudi to je namreč pot in način, da se sliši ter govori 
o naših krajih izven občinskih in državnih meja.

Brane Petrovič 

Uspešni grosupeljski odbojkarici

Začetek sezone v Rokometnem klubu Grosuplje

Monika Potokar

Urška Igličar
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Slednje običajno potekajo v sklopu priprav ob začetku sezone. 
Pri tem je zaželeno, da so gostujoče ekipe čim močnejše, tako 
je izplen znanja in izkušenj večji. 

Ena takih je bila tudi prijateljska tekma naše članske ekipe z 
ekipo vojaške reprezentance Združenih arabskih emiratov. 
Na tekmi so naši igralci pokazali kvalitetno in lepo igro. To je 
bil gotovo trenutek, ki so ga naši igralci izkoristili za nabiranje 

izkušenj, katere bodo lahko unovčili tako v letošnji kot tudi v 
nadaljnjih sezonah. Zmaga je ostala doma, kar je dobra moti-
vacija za nadaljnje delo. 

Vzdušje v vseh selekcijah RK Grosuplje je prijetno, kar nam 
obeta dobro sezono.

Za RK Grosuplje, Jernej Muhič

Hitro je minil čas na tradicionalnih pripravah Shotokan kara-
te kluba Grosuplje v mesecu juliju na lepi morski obali v leto-
višču Pineta na Hrvaškem, kjer so naši karateisti pridno vadili 
in se pripravljali na jesenske podvige. Priprave so se nadalje-
vale tudi avgusta v Termah Čatež, kjer so se mladi karateisti 
kljub poletni vročini, v dobri družbi, utrjevali in osvajali ne 
samo nove gibalne veščine, ampak so se učili tudi vztrajnosti, 
razumevanja, potrpežljivosti in medsebojnega spoštovanja.

Začetek jesenske tekmovalne sezone je praktično sovpadal z 
začetkom šolskega leta. Naši otroci so komaj prvič spakirali 
šolsko torbo, že so napolnili tudi športne torbe z lahkimi bor-
benimi kimoni in ščitniki ter z lepo zlikanimi kimoni za kate.

Prva je začela Sara Stanko, ki je 5. septembra na 19. turnirju 
Međimurje Open 2015 v Čakovcu osvojila bronasto medaljo. 
Teden dni kasneje so se na lep poletni dan, na slovenski obali 
v Luciji, že dan pred tekmo zbirali tekmovalci iz bolj oddalje-
nih krajev. Iz Shotokan karate kluba Grosuplje se je v soboto 
zbralo lepo število mladih tekmovalcev. Na 2. pokalni tekmi 
2015 v Luciji si je zlato medaljo priborila Hana Debeljak,  sre-

brno Sara Stanko, bronaste medalje pa so domov prinesli Ka-
lina Šuštaršič, Kiara Mekič, Matic Breznik in Aleš Čeh. 

Komaj teden dni kasneje, 19. septembra, smo se že odpravi-
li na sever. Na 16. mednarodnem turnirju Kranj Open sta si 
Aleš Čeh in Rem Marič priborila zlati medalji v borbah, Aleš 
pa še srebrno v katah. Naše deklice Hana Debeljak, Sara Stan-
ko, Kalina Šuštaršič in Kiara Mekič so domov prinesle brona-
ste medalje v borbah. 

Na 2. pokalu mestne občine Velenje, 26. septembra v Velenju, 
je Aleš Čeh v katah osvojil zlato medaljo, Kalina Šuštaršič sre-
brno v borbah, bronasti medalji pa še Kiara Mekič in Maxim 
Cosovici.

Na zahtevnem mednarodnem turnirju Maribor Open, ki je 
potekal 10. oktobra, so tekmovalci Shotokan karate kluba 
Grosuplje osvojili kar pet zlatih in eno bronasto medaljo. Vse 
naše nastopajoče tekmovalke: Hana Debeljak, Sara Stanko, 
Kalina Šuštaršič in Kiara Mekič, so v borbah premagale na-
sprotnice in domov prinesle zlate medalje. Prav tako je zlato 
medaljo v katah osvojil Aleš Čeh. Maksim Cosovici, ki se je 
Shotokan karate klubu Grosuplje pridružil šele pred enim le-
tom, je osvojil bronasto medaljo v borbah.

V mesecu in pol se je odvilo že 5 domačih in mednarodnih 
tekmovanj, ki so se jih udeležili mladi karateisti Shotokan ka-
rate kluba Grosuplje. V tem kratkem času so skupaj opravili 
kar 39 nastopov in domov prinesli 24 medalj - 9 zlatih, 3 sre-
brne in 12 bronastih.

V Shotokan karate klubu Grosuplje pričakujemo vse, ki jih 
zanima ta šport in so želni dobre družbe ter zmag, tako oseb-
nih kot tekmovalnih. (www.mojkarate.si)

Júlia Bálint Čeh

SHOTOKAN KARATE GROSUPLJE – Nadaljevanje sezone 2015

Shotokan karate klub Grosuplje – ekipa v Mariboru
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Spomini
in zahvale

se iskreno zahvaljujemo vsem za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče 
in svete maše.

Hvala vsem, ki ste se ji poklonili in jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

                                                  ZAHVALA
Ob izgubi drage mame in babice

ALOJZIJE KUMAR
(1934 - 2015)

iz Št. Jurija

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste se ji poklonili na njeni poslednji poti 
in jo boste ohranili v lepem spominu.

Hvala za iskreno sožalje, darovano cvetje, sveče in svete maše.

Vsi njeni

                                                  ZAHVALA
Ob izgubi naše drage mami,

babice in prababice 

VERE GRUM 
(1929 - 2015)

iz Grosupljega

Dobrota tvojih rok ne mine,
čas ohranja nam spomine 

in hvaležno misel nate.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, vaščanom, prijateljem in znancem za izrečena 
sožalja, darove za svete maše, za cerkev, sveče in cvetje.
Hvala zdravstvenemu osebju Grosuplje, dr. Sandri Mijanović in DSO Grosuplje.

Iskrena zahvala župniku Andreju Šinku za lepo opravljen pogrebni obred, Moškemu 
pevskemu zboru Samorastnik, Prostovoljnemu gasilskemu društvu Zagradec in vsem 
gasilcem, ki ste se od njega poslovili.

Zahvaljujemo se vsem, ki ste ga pospremili k zadnjemu počitku.

Žalujoči vsi njegovi

                                                  

ALOJZ NOVLJAN
1932 - 2015

iz Lobčka

Mirno in tiho za vedno
odšel si od nas, bolečina

v srcih je huda in
bo za vedno ostala v nas.

ZAHVALA

se iskreno zahvaljujemo vsem prijateljem, sosedom in znancem, ki ste nam v težkih 
trenutkih slovesa stali ob strani, nam izrekali sožalje, darovali sveče, cvetje in darove za 
cerkev. Iskrena hvala g. Adamiču  za organizacijo pogreba, za zaigrano tišino in pevcem 
ter g. kaplanu za lepo opravljen obred.

Hvala vsem, ki ste ga spremljali na njegovi zadnji poti, ga spoštovali in ga ohranili v lepem 
spominu.

Žalujoči vsi njegovi

                                                  ZAHVALA
Ob boleči izgubi

našega dragega dedka in pradedka

JOŽETA LEDIĆA – JOCA
(23. 9. 1932 - 28. 8. 2015)

Srce je omagalo, tvoj dih je zastal,
a nate spomin bo za vedno ostal.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za izrečena sožalja, darovano 
cvetje in sveče.

Najlepše pa se zahvaljujemo Območnemu združenju veteranov vojne za Slovenijo Grosuplje in 
sodelavcem podjetja Sintal za organizacijo in vodenje obreda ter ganljive poslovilne besede ob 
slovesu in vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. 

Žena Vera, hčerki Petra in Barbara z družino

                                                  ZAHVALA
Mnogo prezgodaj nas je zapustil
naš dragi mož, oče, dedi in brat

JOŽE ŽEJAVAC
(14. 5. 1960 - 12. 9. 2015)

iz Grosupljega.

Usoda kruta je hotela,  tebe nam je vzela, 
odselil si se tja, kjer ni več trpljenja, ne gorja, 

izpil grenki kelih si do dna v življenju svojega,
 odkar utihnil je tvoj glas, žalost,  bolečina domujeta pri nas.

se iskreno zahvaljujemo vsem svojcem, prijateljem in 
sosedoma za izrečeno sožalje in tolažilne besede. Posebna 
zahvala velja sosedam Štefki Hebar, Ančki Korošec in Tončki 
Korošec za tople obiske in pomoč pri negi pokojne na domu 
v zadnjih letih.

Hvala tudi župniku Bojanu Korošaku za duhovno oskrbo 
in vsem, ki ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni 
zadnji poti.

Žalujoči: vsi njeni, ki smo jo imeli neizmerno radi

»Piš vetra posušil bo solze,
klopotec oznanil jesen,

življenje le kratka je pesem,
to zdaj, ko te ni, dobro vem.« 

(S. Makarovič)

ob boleči izgubi

MARIJE PRIMEC 
(25. 4. 1922 – 30. 9. 2015)

po domače
Raginčeve mame iz Vina,

ZAHVALA
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Kako je Lenčkov oče mularijo k delu pripravil

Lenčkov oče je vsako leto mlel sadje in iz sadne mase stiskal sladki 

sok. Zaradi obilice dela je na pomoč poklical vaško otročad. Pomoč pri 

spravilu in predelavi kajpak ni bila zastonj – otroci so si lahko po mili 

volji privoščili soka. Pili ga niso kar tako, ampak po slamicah, ki jim jih 

je pripravil gospodar. »S slamico je večji užitek in  manj nevarnosti, da 

dobiš v usta strupeno oso,« je pristavil.

A na svetu se vse spremeni, zato so z leti tudi otroci postali drugačni. 

Na lepem jih ni bilo več na pomoč in Lenčkov oče je moral vse postoriti 

sam.

Toda, ko je iz preše pricurljal dišeči sok, je mularija  vendarle prilezla 

bliže in poželjivo gledala zlatorumeni izcedek. »Oče, lahko malo 

pokusimo,« so se končno opogumili. »Le dajte,« je ravnodušno odvrnil 

Lenček in vsakemu ponudil pripravljeno slamico. Mulci so vlekli in 

vlekli, a brez uspeha. »Nič ne priteče, pa naj še tako vlečemo,« so 

potarnali gospodarju. »Kako, da ne teče, poglejte,« odvrne, iz žepa 

vzame novo slamico, napravi nekaj debelih požirkov in uživaško 

nadaljuje: »Zaradi lenobe ste tako oslabeli, da še soka ne morete 

potegniti v usta. Zdaj pa poprimite pri delu, pa boste videli, da bo šlo.« 

Oče jim je namreč podtaknil slamice s kolenci, zato so bile nepretočne. 

Po končanem delu je skrivoma zamenjal slamice in mularija je srebala, 

da jo je bilo veselje gledati.

Joj, koliko Lenčkovih očetov bi dandanes potrebovali – na tisoče!

                                                                                                                  Leopold Sever

»Kdor ga zmore, ta je glavca«
Domač kviz, ki skuša biti duhovit

1. Ko pademo v vodo, se zasliši:
    a) čop
    b) čof
    c) čok

2. V dolini šentflorjanski se je primerilo:
    a) potunkanje
    b) pocukranje 
    c) pohujšanje

 
3. Koliko nog prestopi prag sejne dvorne, če se seje 

udeležijo vsi občinski svetniki?

4) Označi besedo, ki ima dvojni pomen!
     a) prst
     b) svinčnik
     c) noga

5) Kam se je namenil upodobljeni gospod?
    a) na občinsko sejo
    b) v posteljo
    c)  v gostilno  

Rešitve. 1. b, 2. c, 3. petdeset, 4. a, 5. b 

Hudomušnice

Ne preveč vitka dama ves večer pleše z mladim plesalcem. 
Ker se ji zazdi, da je partner  nekoliko utrujen, ga 
razumevajoče vpraša: »Upam, da vam ne povzročam 
preveč napora?«  »Ne, sploh ne; imam rutino,« odgovori 
plesalec, »delam v gostilni, kjer vsak dan valim sode.«  

Metka: »Branko, kakšen poklic ima tvoj oče?«
Branko: »Uspešno raziskuje prihodnost.«
Metka: »Zanimivo delo. Kaj pa pravzaprav počne?«
Branko: »Tiska koledarje!« 

»Mojca, si očistila ribe, preden si jih dala v pečico?« vpraša 
mama hčerko.
»Čemu,« se začudi Mojca, »saj so bile vse življenje v vodi!«

Slikar, ki že nekaj časa prebiva v nebesih, se zelo začudi, ko 
tam zagleda mlajšega kolega: »Kaj pa te je pobralo, saj si bil 
vedno trdnega zdravja?«
»Veš, po neumnosti sem ženi bleknil, da bodo moje slike 
dobile pravo vrednost šele po moji smrti.«
  

Zaradi konspiracije so nekoliko prikrite
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Vabljeni na novo prodajno 
mesto Si.mobil Grosuplje  
v Mercator centru.
Vse, ki nas boste s tem kuponom obiskali do  
31. 7. 2014, bomo nagradili z 20 % popusta  
ob nakupu dodatne opreme.

Vabljeni!

Si.mobil Grosuplje
Brvace 1a, 1290 Grosuplje
m: 040 97 97 88
Delovnik: pon.-sob.: 8.00-20.00, nedelja: 8.00-12.00

OGLAS_OTVORITEV_PPM_GROSUPLJE_JUN14_185x127,5mm.indd   1 6/11/14   3:02 PM

31.12.2015,

pon.-sob.: 9.00-19.30, nedelja zaprto
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Zobna ambulanta

PREnaDEnt
• estetsko zobozdravstvo,
• protetika,
• implantologija,
• otroško zobozdravstvo,
• brezbolecinsko lasersko  

zobozdravstvo,
• zdravljenje parodontalne 

bolezni

Draga 1, 1292 Ig • GSm: 040 934 000 • www.zobozdravstvo-prenadent.si

Cikava 38a
1290 Grosuplje

gsm: 051 797 797
t: 01 7865 424

e: info@center-ustne-higiene.si

WWW.CENTER-USTNE-HIGIENE.SI

V SODELOVANJU Z

ZOBOZDRAVSTVO, USTNA HIGIENA, PROTETIKA, ESTETSKO ZOBOZDRAVSTVO



Datum / ura Dogodek Lokacija Organizator

petek, 23. 10. ob 19. uri
KADAR JE V LJUDEH SVETLOBA, ŽARČI IZ NJIH,
Območno srečanje pevcev ljudskih pesmi in godcev ljudskih viž Kulturni dom Grosuplje JSKD OI Ivančna Gorica, ZKD Grosuplje 

torek, 27. 10. ob 17.30 uri
(tudi vsak torek v novembru)

Ure pravljic za otroke od 4. do 9. leta starosti pravljična soba Mestne 
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

torek, 27. 10. ob 20.45 uri
KOŠARKA – moški: GROSUPLJE – LJUBLJANA
(Pokal Slovenije – 2. krog)

Športna dvorana Brinje 
Grosuplje

Košarkarski klub Grosuplje

sreda, 4. 11. ob 17.30 uri
(vsako sredo v novembru) 

Z igro do branja pravljična soba Mestne 
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 5. 11. ob 10. uri
(in v četrtek, 19. 11. ob 10. uri)

Skozi knjižnico v svet za predšolske otroke, ki ne obiskujejo vrtca pravljična soba Mestne 
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 5. 11. ob 17. uri
(in v četrtek, 19. 11. ob 17. uri)

Angleške pravljične urice za otroke od 5. do 9. leta starosti pravljična soba Mestne 
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 5. 11. ob 18. uri Spoznavajmo znance - pogovor bo vodil Borut Hrovatin Dvorana Mestne
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 5. 11. ob 20.30 uri
KOŠARKA – ženske: GROSUPLJE – RADIVOJ KORAĆ
(Mednarodna ženska regionalna liga – 5. krog)

Športna dvorana
Brinje Grosuplje

Ženski košarkarski klub Grosuplje

sobota, 7. 11. ob 15. uri
NOGOMET: BRINJE GROSUPLJE – SAVA KRANJ
(3. liga - center – 12. krog) Stadion Brinje Grosuplje Nogometni klub Brinje Grosuplje

sobota, 7. 11. ob 17.15 uri
ODBOJKA: ATK GROSUPLJE – GALEB GRUP ROBOTINA
(2. liga zahod – 3. krog)

Športna dvorana
Brinje Grosuplje

Odbojkarsko društvo Flip-Flop

sobota, 7. 11. ob 20. uri
KOŠARKA – moški: GROSUPLJE – MESARIJA PRUNK SEŽANA
(2. liga – 3. krog)

Športna dvorana
Brinje Grosuplje

Košarkarski klub Grosuplje

torek, 10. 11. ob 18. uri Kristina Godec - predstavitev knjige Vampirska kri Dvorana Mestne
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 12. 11. ob 17. uri
(in v četrtek, 26. 11. ob 17. uri)

Igralne ure s knjigo za otroke od 2. do 4. leta starosti pravljična soba Mestne 
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 12. 11. ob 18. uri Otvoritev razstave Rado Dagarin Galerija Mestne
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 12. 11. ob 20.30 uri
KOŠARKA – ženske: GROSUPLJE – PLAY OFF HAPPY
(Mednarodna ženska regionalna liga – 6. krog)

Športna dvorana
Brinje Grosuplje

Ženski košarkarski klub Grosuplje

petek, 13. 11. ob 18. uri 
avtorski projekt: 7 RAZLOGOV,
problematična mladinska komedija Kulturni dom Grosuplje 

Gledališče Hiša, OŠ LA Grosuplje & KD 
Teater, ZKD Grosuplje, UTŽO Grosuplje

sobota, 14. 11. ob 17. uri
ODBOJKA: ATK GROSUPLJE – ANKARAN HRVATINI
(2. liga zahod – 4. krog)

Športna dvorana
Brinje Grosuplje

Odbojkarsko društvo Flip-Flop

sobota, 14. 11. ob 19.45 uri KOŠARKA – ženske: GROSUPLJE – MARIBOR (1. liga – 4. krog) Športna dvorana Brinje 
Grosuplje

Ženski košarkarski klub Grosuplje

ponedeljek, 16. 11.
(razstava bo na ogled do 30. 11.)

Razstava ob 95. obletnici Društva slepih in slabovidnih Mestna knjižnica
Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

torek, 17. 11. ob 19. uri
Barve glasbe in besede - Nesmrtno prijateljstvo,
v sodelovanju s člani knjižnice in UTŽO

Dvorana Mestne
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

petek, 20. 11. ob 19. uri
po istoimenskem filmu prir. Jože Ekart:
MOJE PESMI, MOJE SANJE, muzikal Kulturni dom Grosuplje

KD sv. Mihaela Grosuplje,
ZKD Grosuplje 

sobota, 21. 11. ob 17.30 uri
KOŠARKA - moški GROSUPLJE – PLAMA PUR
(2. liga – 5. krog)

Športna dvorana
Brinje Grosuplje

Košarkarski klub Grosuplje

sobota, 21. 11. ob 20.00 uri ROKOMET: GROSUPLJE – HERZ ŠMARTNO (1. B liga – 9. krog) Športna dvorana
Brinje Grosuplje

Rokometni klub Grosuplje

torek, 24. 11. ob 18. uri
Ernest Jazbinšek - zaključek bralne značke Beremo ob
kmečki peči, v sodelovanju z UTŽO

Dvorana Mestne
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 26. 11. ob 18. uri Mozaik življenja Jolande Ravnikar skozi pesem Dvorana Mestne
knjižnice Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje

petek, 27. 11. ob 20. uri LETNI KONCERT ŽePZ Biser pod vodstvom Ane Erčulj Družbeni dom
Šmarje - Sap 

KD Lotos Grosuplje, ZKD Grosuplje


